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              ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

                     ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

                     ΔΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ 

 

2003 - 2006   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 2η/11-1-2003 

 

 

 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 2η 

 

Της 11ης Ιανουαρίου 2003 

 

 

Ημέρα ΣΑΒΒΑΤΟ και ώρα 13:00 μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

 Μαντζαρίδης Νικόλαος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, Βλάχος Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, 

Γρηγοριάδης Νικόλαος, Δημητρακούδη Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, 

Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, Κατιρτζόγλου Νικόλαος, 

Λογοθετίδης Σταύρος, Μηλίδης Θεόδωρος, Μητλιάγκας Ζήσης, Μπαμπαΐτης 

Δημήτριος, Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας Ιωάννης, Παπαβασιλείου 

Βασίλειος, Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σαουλίδης Στυλιανός, 

Σίμογλου Κων/νος, Τζιώνης Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Φανουράκη Ελένη. 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Κανείς.  

   

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

ΘΕΜΑ  1ο : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

ΘΕΜΑ  2ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης Ύδρευσης – Αποχέτευσης Δήμου Σερρών (Δ.Ε.Υ.Α.Σ.).  

 

ΘΕΜΑ  3ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία: «Δημοτική Επιχείρηση Πολιτιστικής 

και Κοινωνικής Ανάπτυξης» (Δ.Ε.Π.Κ.Α.). 
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ΘΕΜΑ  4ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία: «Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο 

Σερρών» (ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ).  

 

ΘΕΜΑ  5ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης «Κτηματική Αναπτυξιακή Δημοτική Επιχείρηση» 

(Κ.Α.Δ.Ε.). 

 

ΘΕΜΑ  6ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτιής Επιχείρησης 

«Δημοτική Επιχείρηση Παιδικών Σταθμών». (Δ.Ε.Π.Σ.).  

 

ΘΕΜΑ  7ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης «Δημοτική Επιχείρηση Κέντρου Επαγγελματικής 

Κατάρτισης» (Δ.Ε.Κ.Ε.Κ.). 

 

ΘΕΜΑ  8ο : Συγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «Κέντρο Ανοικτής 

Προστασίας Ηλικιωμένων» (Κ.Α.Π.Η.).  

 

ΘΕΜΑ  9ο : Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία Κέντρο 

Προσχολικής Αγωγής Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία «Δημοτικό 

Αθλητικό Κέντρο – Κολυμβητήριο Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  11ο : Ορισμός Δ/κού Συμβουλόυ του Ν.Π. με την επωνυμία «Δημοτικό 

Στάδιο – Γυμναστήριο Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  12ο : Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία «Κέντρο 

Προστασίας Φυσικού Περιβάλλοντος – Μουσείο Φυσικής Ιστορίας».  

 

ΘΕΜΑ  13ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου ως μέλους της Επιτροπής Ελέγχου 

Στοιχείων προς απόδοση τελών διαμονής παρεπιδημούντων και επί 

των ακαθαρίστων εσόδων κέντρων διασκέδασης.  

 

ΘΕΜΑ  14ο : Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων ως μελών της Επιτροπής του άρθρου 

16 του Π.Δ. 171/1987, έτους 2003. (Επιτροπή Παραλαβής Έργων 

προϋπολογισμού μεγαλυτέρου των 5.869,41 €). 

 

ΘΕΜΑ  15ο : Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων ως μελών της Επιτροπής Παραλαβής 

μικρών έργων ή εργασιών συντηρήσεως, των οποίων η δαπάνη 

καθενός απ’ αυτά δεν υπερβαίνει τα 5.869,41 €.  

 

ΘΕΜΑ  16ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου ως μέλους της Επιτροπής Παραλαβής 

Προμηθειών (άρθρο 67 Π.Δ. 28/1980). 

 

ΘΕΜΑ  17ο : Ορισμός δύο (2) Δημοτικών Συμβούλων με των αναπληρωτών τους, 

για την Επιτροπή της παρ. 3 του άρθρου 245 του Π.Δ. 410/1995. 
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ΘΕΜΑ  18ο : Ορισμός μελών για την Επιτροπή Διενέργειας Δημοπρασιών (άρθρο 1, 

Π.Δ. 270/1981).  

 

ΘΕΜΑ  19ο : Ορισμός οργάνου για την εκτέλεση των διοικητικών πράξεων και το 

κλείσιμο των άνευ αδείας λειτουργούντων καταστημάτων και 

επιχειρήσεων υγειονομικού ενδιαφέροντος.  

 

ΘΕΜΑ  20ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου ως μέλους της Επιτροπής της παρ. 2, 

του άρθρου 3, του Ν. 2734/1999 (εκδιδόμενα με αμοιβή πρόσωπα και 

άλλες διατάξεις).  

 

ΘΕΜΑ  21ο  : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου για την επιτροπή εκκαθάρισης 

παλαιού αρχείου (μέχρι 31-12-1985). 

 

ΘΕΜΑ  22ο : Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων (τακτικού και αναπληρωματικού) ως 

μελών στο Πρωτοβάθμιο και Δευτεροβάθμιο Συμβούλιο 

Επιθεωρήσεως Θεάτρων – Κινηματογράφων.  

 

ΘΕΜΑ  23ο: Ορισμός μελών επιτροπής ΚΥΑ 45942/6-8-1992.  

 

 

ΘΕΜΑ  24ο: Συγκρότηση Επιτροπής Π.Δ. 267/1998.  

 

ΘΕΜΑ  25ο : Συγκρότηση Επιτροπής Παραλαβής Προμηθειών εκτελουμένων κατ’ 

άρθρο 28 του ΕΚΠΟΤΑ (απόφαση 11389/93 – ΦΕΚ 185/1993 τ.Β.) 

έτους 2003. 

 

ΘΕΜΑ  26ο : Συγκρότηση Επιτροπής άρθρου 32 του Ν. 1080/1980 (δια 

συμβιβασμού επίλυση διαφορών).  

 

ΘΕΜΑ  27ο : Συγκρότηση Επιτροπής άρθρου 46 ΕΚΠΟΤΑ, έτους 2003, για τη 

διενέργεια διαγωνισμού προμηθειών, την αξιολόγηση αποτελεσμάτων 

διαγωνισμών και την απ’ ευθείας ανάθεση προμηθειών.  

 

ΘΕΜΑ  28ο : Συγκρότηση Επιτροπής Εισήγησης για ανάθεση έργων ( άρθρο 6, παρ. 

2α και 2β Π.Δ. 171/1987). 

 

ΘΕΜΑ  29ο : Συγκρότηση Επιτροπών προβλεπομένων από τον Κανονισμό 

Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου.  

 

ΘΕΜΑ  30ο : Ορισμός μελών επιτροπής ¨Μουσικής Υποτροφίας: «Χρήστου 

Σταματίου»¨. 

 

ΘΕΜΑ  31ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 9 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ 

Ν. Σερρών και ΔΕΠΚΑ).  
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ΘΕΜΑ  32ο  : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 9 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ 

Ν. Σερρών και ΔΕΠΣ).  

 

ΘΕΜΑ  33ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 9 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ 

Ν. Σερρών και ΔΕΕΚ).  

 

ΘΕΜΑ  34ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 7 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ 

Ν. Σερρών και Αναπτυξιακή Εταιρεία Σερρών Α.Ε.). 

 

ΘΕΜΑ  35ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για το Δ/κό Συμβούλιο της εταιρείας 

«Φεστιβάλ Αμφίπολης».  

 

ΘΕΜΑ  36ο : Αντικατάσταση μέλους επιτροπής καταρτίσεως πινάκων 

προτεραιότητος προς πρόσληψη προσωπικού.  

 

ΘΕΜΑ  37ο : Επιχορήγηση ΔΕΠΚΑ με το ποσό των 2.934,70 € προς υλοποίηση 

προγραμματικής σύμβασης «Πρόγραμμα πολιτιστικής ανάπτυξης».  

 

ΘΕΜΑ  38ο : Έγκριση καταβολής στην Δ.Ε.Π.Σ. ποσού 293.470 €, δυνάμει 

προγραμματικής συμβάσεως. 

 

ΘΕΜΑ  39ο : Έγκριση καταβολής στην Δ.Ε.Ε.Κ. ποσού 44.020 €, δυνάμει 

προγραμματικής συμβάσεως.  

 

ΘΕΜΑ  40ο : Έγκριση καταβολής στην ΔΕΠΚΑ ποσού 696.992 €, δυνάμει 

προγραμματικής σύμβασης.  

 

ΘΕΜΑ  41ο : Έγκριση καταβολής στο ΔΗ.ΠΕ. ΘΕ. 176.000 €, δυνάμει της από 6-

11-2002 προγραμματικής σύμβασης.  

 

ΘΕΜΑ  42ο : Έγκριση επιχορήγησης, δυνάμει προγραμματικής σύμβασης του 

«Εικαστικού Εργαστηρίου».   

 

ΘΕΜΑ  43ο  : Έγκριση τακτικής οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «ΚΑΠΗ 

Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  44ο : Έγκριση τακτικής οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «Κέντρο 

Προστασίας Φυσικού Περιβάλλοντος – Μουσείο Φυσικής Ιστορίας».   

 

ΘΕΜΑ  45ο  : Έγκριση τακτικής οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «Κέντρο 

Προσχολικής Αγωγής», έτους 2003. 

 

ΘΕΜΑ  46  : Ψήφιση πίστωσης για το πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ».  

 

ΘΕΜΑ  47  : Έγκριση καταβολής ποσού 8.804,11 € στο «Κέντρο πρόληψης της 

χρήσης εξαρτησιογόνων ουσιών ¨ΟΑΣΙΣ¨».  
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ΘΕΜΑ  48ο : Έγκριση κατανομής ποσού 26.413,20 €, στις Σχολικές Επιτροπές προς 

κάλυψη των εξόδων κινήσεως των Σχολικών Τροχονόμων.  

 

ΘΕΜΑ  49ο : Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 333.090,96 €, για τα σχολεία 

(λειτουργικές δαπάνες 4ου τριμήνου).  

 

ΘΕΜΑ  50ο : Ψήφιση πίστωσης για διαφημίσεις – δημοσιεύσεις.  

 

ΘΕΜΑ  51ο : Έγκριση σύναψης σύμβασης για την ανάθεση εργασιών στην Κ.Α.Δ.Ε.  

 

ΘΕΜΑ  52ο : Συγχώνευση των Νομικών Προσώπων του Δήμου, «ΔΗΜΟΤΙΚΟ 

ΣΤΑΔΙΟ – ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ» και «ΔΗΜΟΤΙΚΟ 

ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ – ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ», σε ένα, δια 

της συστάσεως στο Δήμο Σερρών ιδίου Νομικού Προσώπου, με την 

επωνυμία «ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ».  

 

ΘΕΜΑ  53ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της 

Δ.Ε. με την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Παιδικών Σταθμών» 

(ΔΕΠΣ). 

 

ΘΕΜΑ  54ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της 

Δ.Ε. με την επωνυμία «Κτηματική Αναπτυξιακή Δημοτική 

Επιχείρηση» (ΚΑΔΕ).  

 

ΘΕΜΑ  55ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της 

Δ.Ε. με την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Κέντρου 

Επαγγελματικής Κατάρτισης» (ΔΕΚΕΚ).  

 

ΘΕΜΑ  56ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της 

Δ.Ε. με την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Πολιτιστικής και 

Κοινωνικής Ανάπτυξης» (ΔΕΠΚΑ).  

 

ΘΕΜΑ  57ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της 

Δ.Ε. με την επωνυμία «Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο» Σερρών 

(ΔΗΠΕΘΕ).  

 

ΘΕΜΑ  58ο  : Έγκριση απασχόλησης τριών (3) εργατών Νεκροταφείων, επί δίμηνο.   

 

ΘΕΜΑ  59ο : Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή ενοικίων της άπορης δημότισσας 

κας Πενολίδου Παρασκευής.    

 

ΘΕΜΑ  60ο : Επανασυγκρότηση Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών Δήμου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  61ο : Εκλογή δια μυστικής ψηφοφορίας, επτά (7) εκπροσώπων του 

Δημοτικού Συμβουλίου, για την Γενική συνέλευση της Τ.Ε.Δ.Κ. Ν. 

Σερρών.  

 

 

 

5 



 

2η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2003 

 

κ. Πρόεδρος: Αρχίζει η συνεδρίαση. Θα ήθελα να παρακαλέσω τους 

συναδέλφους για θέματα εκτός ημερησίας διάταξης να αναφέρονται νωρίτερα με 

σημείωμα για να μπορούμε και διευκολύνουμε την κατάσταση να μπορούν να 

απαντήσουν αυτοί που πρέπει να δίνουν τις απαντήσεις και να διευκολύνουμε 

γενικότερα το σώμα. 

Επίσης ένα δεύτερο που θα ήθελα οι συνάδελφοι να εισέρχονται στην αίθουσα 

μετά την έναρξη του Δ. Σ. να ενημερώνουν το προεδρείο και να γράφουν στα 

πρακτικά. Επίσης, αν προσωρινά κάποιος συνάδελφος αποχωρεί από την αίθουσα 

πάλι θα παρακαλέσω πολύ να ενημερώνει το προεδρείο για να γνωρίζουμε ποιοι είναι 

παρόντες κα ποιοι απόντες σε ορισμένα θέματα και παρακάλεσα το εξής ότι σε 

θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης να ενημερωνόμαστε με σημείωμα για να μπορούν 

οι υπεύθυνοι, ο Δήμαρχος, αντιδήμαρχοι και γενικά αυτοί που έχουν τον λόγο να 

δίνουν απαντήσεις και αν χρειάζεται μάλιστα πολλές φορές σε ορισμένες απαντήσεις 

από υπαλλήλους να καλούμε και τους υπαλλήλους για να δίνουν τις απαντήσεις τις 

οποίες ενδεχομένως να γνωρίζουμε εμείς. 

κ. Σίμογλου: Βέβαια αυτά με την έννοια κ. Πρόεδρε εφόσον είναι θέματα που 

πράγματι θα θέλουν κάποια μελέτη από τον κ. Δήμαρχο, όπως είναι κάποια θέματα τα 

οποία είναι διαδικαστικά. Νομίζω ότι μπορούμε να προχωράμε. 

κ. Περδίκης: Ας μοιραστεί ο κανονισμός στα μέλη. Όλα αυτά που αναφέρατε 

και πολλά άλλα περισσότερα εκεί μέσα είναι γραμμένα. Είναι υποχρεωμένοι να έχουν 

στα χέρια τους τον κανονισμό. 

κ. Πρόεδρος: Δεν ξέρω αν τα τηρούμε. Εγώ τουλάχιστον και το μυαλό το 

δικό σας φρόντισα. Αυτά που είπα και τηρούσα όσο μπορούσα δεν ξέρω αν το 

θυμάστε, φρόντιζα να τηρώ αυτά σε σας τουλάχιστον στα όσα χρόνια κάνετε 

πρόεδρος. 

κ. Γκότσης: κ. Πρόεδρε, για τα προ ημερησίας διάταξης ο κανονισμός 

τουλάχιστον δεν λέει να γίνονται. Αλλά όταν λέτε να σημειώνουμε εννοείται να 

σημειώνουμε την ερώτηση που θα κάνουμε γραπτώς, σημείωμα αυτό που θέλουμε να 

πούμε, όχι κατάσταση κλπ. Και πότε αυτό να γίνεται; Πόσες μέρες πιο μπροστά; 

κ. Πρόεδρος: Δύο μέρες πιο μπροστά τουλάχιστον. 

κ. Γκότσης: Συγγνώμη, ένα θέμα μπορεί να προκύψει την ίδια ημέρα. 

κ. Πρόεδρος: Θα το θέσετε την ίδια ημέρα. Εγώ με τον κ. Δήμαρχο ή με τον 

αρμόδιο θα το συζητήσουμε κ. Γκότση όταν πρόκειται να διευκολύνουμε το σώμα 

δεν νομίζω ότι υπάρχει πρόβλημα. Εδώ γίνεται διευκόλυνση για όλους μας. Ούτε 

θέτω όρους εγώ δικούς μου. Είναι διευκόλυνση για όλο το σώμα. Λοιπόν, έχουμε 

τέσσερα θέματα. 

Υπάρχει μια απόφαση που πήραμε ¨Έγκριση συμμετοχής του Δήμου Σερρών 

σε ομάδες στεγαζομένων φορέων για την υλοποίηση του μέτρου κεντρικής 

Μακεδονίας 2000-2006¨. Πάρθηκε μια απόφαση, όντως γνωρίζετε και η απόφαση 

είναι ομόφωνα, θα πρέπει να ορίσουμε ένα μέλος. Προτείνεται ως συντονιστής 

φυσικό πρόσωπο ο κ. Καλογερούδης Ιωάννης το μέλος της συνεταιριστικής 

επιτροπής. Από τον Δήμο Σερρών θα οριστεί μετά από την εγκατάσταση της Νέας 

Δημ. Αρχής που θα πραγματοποιηθεί στις 1-1-2003 μέχρι το βράδυ. 

2ο Θέμα, τι λέει η εφημερίδα της κυβερνήσεως; Πληρώνουμε γύρω στα 600 

ΕΥΡΩ  για Εφημερίδα Κυβερνήσεως μέσω ιντερνέτ και κάτι υπερκολλήσεις. Αυτά τα 
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πληρώνουμε από την 1η του έτους κάθε φορά. Επίσης έχουμε την έγκριση εγγραφής 

του Δήμου ως συνδρομητή στις εφημερίδες που έχουμε κάτι που γίνεται κάθε χρόνο. 

κ. Μητλιάγκας: κ. Πρόεδρε, όσον αφορά το να είμαστε συνδρομητές σε 

εφημερίδες και έντυπα. Επειδή είμαστε τζάμπα συνδρομητές σε πολλά λαθρόβια 

έντυπα, δεν εννοώ μόνο τοπικά, προτείνω να το φέρεται σαν κανονικό θέμα 

ημερήσιας διάταξης για να τα δούμε αυτά. Μην πληρώνουμε τζάμπα λεφτά σε μερικά 

λαθρόβια όντως έντυπα. 

κ. Πρόεδρος:  Καμία αντίρρηση. 3ο Θέμα, έγκριση απασχόλησης οκτώ 

εργατών κήπων. Υπάρχει ο χρόνος που δυστυχώς όπως γνωρίζετε δεν μας παίρνει και 

αποφάσισε ο κ. Δήμαρχος να πάρουμε για το πράσινο, συγκεκριμένα για το πράσινο 

οκτώ άτομα. Έχει κανείς συνάδελφος να προτείνει και τρεις εργάτες για το 

νεκροταφείο και κλείνει το θέμα. 

κ. Σίμογλου: Θέλω να θέσω ένα θέμα το οποίο νομίζω ότι είναι και σοβαρό 

αλλά και νομίζω εάν διευθετηθεί από το προεδρείο θα διευκολύνει όλους τους 

Δημοτικού συμβούλους. Είναι αλήθεια, παλιά συνήθεια η ημερήσια διάταξη να 

διανέμεται στους δημοτικούς συμβούλους έχοντας μια λίστα των θεμάτων τα οποία 

θα απασχολήσει το Δ. Σ. αλλά υπάρχει κάποιο πρόβλημα το οποίο ειλικρινά θα το 

αντιμετωπίσουμε. Πρώτον, δεν έχουν όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι τον χρόνο και τις 

δυνατότητες, τις τεχνικές εννοώ, ώστε να έρχονται και να ξοδεύουν 1-2 ώρες τις 

εργάσιμες ώρες στην αίθουσα του Δ. Σ. ή μάλλον στην αίθουσα της Δημαρχιακής για 

να μελετήσουν όλα τα θέματα. Και επειδή και οι δημοτικοί σύμβουλοι όπως όλοι 

ξέρουμε λειτουργούμε, όχι σαν ανεξάρτητα απόλυτα, τουλάχιστον, άτομα, αλλά σαν 

μέλη κάποιων συνδυασμών, λογικό είναι να υπάρχει δυνατότητα αυτά τα πράγματα 

να συζητούνται και να κουβεντιάζονται ώστε να μπορούμε να πάρουμε κάποιες 

αποφάσεις για τα θέματα μείζονος σημασίας. Προτείνω λοιπόν μαζί με την ημερήσια 

διάταξη να έρχεται στον κάθε δημοτικό σύμβουλο και μια φωτοτυπία της εισήγησης 

την οποία την κάνει όποιος την κάνει. Αντιλαμβάνομαι ότι πολλές φορές υπάρχουν 

ολόκληρα βιβλία, υπάρχουν εισηγήσεις πολυσέλιδες. Σε αυτές τις περιπτώσεις 

τουλάχιστον ένα αντίγραφο στους αρχηγούς των συνδυασμών και φυσικά στον 

πρόεδρο, στον Δήμαρχο και σε όποιον νομίζετε εσείς ότι πρέπει να δίνεται. Αλλά οι 

αρχηγοί των συνδυασμών θα πρέπει οπωσδήποτε να έχουν αντίγραφα όλων των 

θεμάτων τα οποία θα πρέπει να συζητηθούν. Εφόσον αυτά είναι πολυσέλιδα και όλοι 

οι δημοτικοί σύμβουλοι εφόσον αυτά είναι μια ή δύο σελίδες είναι κάτι το οποίο 

υλοποιείται σε άλλους δήμους, υλοποιήθηκε στην Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση 

παρακαλώ να το υλοποιήσουμε και εδώ πέρα ώστε να διευκολύνετε και τις εργασίες 

του Δ. Σ. Ευχαριστώ. 

κ. Πρόεδρος: Δεν προβλέπεται από τον κανονισμό κ. Σίμογλου. Ο 

κανονισμός λέει ότι οι Δημοτικοί Σύμβουλοι σε ειδική αίθουσα που υπάρχει θα 

πρέπει να ενημερώνονται και το μόνο που θα κάνουν φυσικά αυτό που λέτε θα το 

συζητήσουμε. Εμείς θα φροντίσουμε να έχουμε όσο τον δυνατόν σε καλύτερο χώρο 

την ενημέρωση, θα δούμε όμως και για αυτά που λέτε εσείς, τι μπορεί να γίνει. 

κ. Περδίκης: κ. Πρόεδρε, ας μην κρυβόμαστε πίσω από το γράμμα του 

κανονισμού του κώδικα. Έχει δίκιο ο κ. συνάδελφος για την πρόταση που κάνει. 

Ετέθη στο Δ. Σ. και στα κατά καιρούς προεδρεία του σώματος αυτό το ζήτημα εδώ 

και πάρα πάρα πολλά χρόνια. Υπάρχει όμως μια αδυναμία πραγματική, όχι μόνο από 

την πλευρά του προέδρου, κυρίως από την γραμματεία του Δ. Σ. να ικανοποιεί αυτήν 

την επιθυμία των δημοτικών συμβούλων. Κανένας πρόεδρος όσα χρόνια μείναν στη 

θέση αυτή εδώ δεν έχει πρόθεση να μην ικανοποιήσει τέτοιου είδους αιτήματα. Αυτά 

θα μπορέσουν να γίνουν κ.  Σίμογλου μόνο  εάν στελεχωθεί με επιπλέον προσωπικά η 
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γραμματεία του Δ. Σ. και εξοπλιστεί αρκούντος, δηλαδή να αποκτήσει και ένα 

φωτοτυπικό μηχάνημα για τις ανάγκες της γραμματείας και μόνο, γιατί 29 εισηγήσεις 

τουλάχιστον (29) φάκελοι που θα εμπεριέχουν μέσα εξήντα-ογδόντα-πενήντα 

εισηγήσεις είναι μια δουλεία για ένα τουλάχιστον υπάλληλο του Δήμου που από το 

πρωί ως το μεσημέρι θα ασχολείται μόνο με αυτό εδώ. Και εάν βάλουμε και την 

διανομή στον χώρο εργασίας, κατοικίας του καθενός δημοτικού συμβούλου και το 

αναθέσουμε στον ή στους κλητήρες του Δήμου δεν θα κάνει τίποτε ένας κλητήρας 

του Δήμου και ένας υπάλληλος την γραμματείας παρά να ασχολείται από το πρωί ως 

το μεσημέρι μόνο με αυτό το πράγμα. Εάν είναι εφικτό να στελεχωθεί με επιπλέον 

προσωπικό η γραμματεία και εξοπλιστεί μηχανολογικά με φωτοτυπικό μηχάνημα και 

τέτοια, τότε μπορεί να ικανοποιηθεί. Εάν υπάρχει τέτοια βούληση από πλευράς Δημ. 

Αρχής και Δημοτικών Συμβούλων, να προβούμε στην έγκριση μιας δαπάνης για 

τέτοιο εξοπλισμό και με την μετάθεση κάποιου υπαλλήλου του Δήμου από άλλο 

τμήμα, άλλο γραφείο, άλλη διεύθυνση στην γραμματεία, τότε νομίζω ότι μπορεί να 

γίνει, αλλιώς θα παραμείνει μια ευχή. Δεν είναι στο χέρι του προέδρου, ούτε του κ. 

Νυκτοπάτη, ούτε χθες του δικού μου, ούτε κανενός άλλου να ικανοποιηθούν αυτού 

του είδους τα αιτήματα. 

κ. Πρόεδρος: Είναι σωστό αυτό που είπε ο κ. Περδίκης. Θα το συζητήσω με 

τον κ. Δήμαρχο και θα δώσω την απάντηση. 

κ. Αγγελίδης: Αυτή η πρόταση που έγινε από τον κ. Σίμογλου είναι σωστή 

και θα βοηθήσει την καλύτερη λειτουργία του Δ. Σ. Πιστεύω ότι μπορεί να γίνει και 

στην πράξη. Δεν είναι ανάγκη να βγουν σε φωτοτυπία όλα τα θέματα και όλες οι 

εισηγήσεις και να διανεμηθούν σε όλους του δημοτικούς συμβούλους. Μπορούν να 

βγουν και εσείς, σαν πλειοψηφούσα παράταξη, δεν έχετε πρόβλημα έτσι, και να τα 

βγάλετε σε φωτοτυπίες και να τα μελετήσετε, λοιπόν. Στους τρεις όμως συνδυασμούς 

μόνο στους τρεις συνδυασμούς μπορούν οι εισηγήσεις να βγουν σε φωτοτυπίες τρεις 

φορές και να διανεμηθούν και ο κάθε συνδυασμός θα κάνει την σύσκεψή του και θα 

ενημερωθεί. Μπορεί να γίνει αυτό στην πράξη. 

κ. Γκότσης: κ. Πρόεδρε, εάν αυτό δεν μπορεί να γίνει στην πράξη, δεν είναι 

εφικτό. Έχει αδυναμία, όπως είπε ο κ. Περδίκης, υπαλλήλου και λοιπά μια 

εναλλακτική πρόταση. Από την ημέρα που έρχεται η ημερήσια διάταξη στα σπίτια 

των δημοτικών συμβούλων εκείνο το δεκαπενθήμερο να λειτουργεί η αίθουσα της 

γραμματείας απογευματινές ώρες ή έστω το βράδυ τρεις με τέσσερις ώρες ούτως 

ώστε ο κάθε σύμβουλος να μην χάνει από τον χρόνο εργασίας να έρχεται να 

ενημερώνεται. Είναι μια άλλη πρόταση. 

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε, νομίζω ότι αυτή η πρόταση είναι πάρα πολύ 

σημαντική και θα διευκολύνει τις εργασίες του Δ. Σ. γιατί πάρα πολλές φορές όταν 

έρχονται καταγεγραμμένα πλήρως εισηγήσεις, τότε είναι ενημερωμένοι οι σύμβουλοι 

και δεν επαναλαμβάνονται, είναι πάρα πολύ σημαντικό. Εκείνο που έχω να πω είναι 

ότι όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι δεν έχουν τον ανάλογο χρόνο να είναι συνεχώς μέσα 

στο δημοτικό μέγαρο. Πιστεύω ότι είναι απασχολημένοι και θα μπορούσαν στο σπίτι 

τους, στο γραφείο τους πιο άνετα στον ελεύθερο χρόνο να τα μελετήσουν για να 

διευκολύνουν επαναλαμβάνω οι εργασίες του Δ. Σ. Αυτό γίνεται στην νομαρχιακή 

αυτοδιοίκηση στην οποία πρόσφατα υπηρετήσαμε και πραγματικά δεν είχαμε 

επαναλαμβανόμενες προτάσεις και εισηγήσεις. Θα είναι περισσότερο χάσιμο χρόνου. 

Τώρα με τι τρόπο θα διευθετηθεί, σίγουρα πρέπει και κάποια μεταχείριση να γίνει. 

Είναι όμως πάρα πολύ σημαντικό για οικονομία χρόνου. Ευχαριστώ. 

κ. Πρόεδρος:  Το προεδρείο άκουσε τους συναδέλφους και θα κάνει το 

καλύτερο που μπορεί για την λειτουργία του σώματος. 
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ΘΕΜΑ  1ο : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

κ. Πρόεδρος:  Θα παρακαλέσω πάρα πολύ να ενημερώσω το εξής: για τις 

άδειες των καταστημάτων η υπηρεσία έχει εντολή στο Δ. Σ. να μην έχουν πρόβλημα. 

Σήμερα έχουμε δύο άδειες οι οποίες δεν έχουν πρόβλημα, ο κάθε συνάδελφος όμως 

έχει δικαίωμα να τις ελέγχει. Δεν έρχονται στο συμβούλιο άδειες που έχουν 

προβλήματα, εκτός από ειδικές περιπτώσεις όταν είναι πρόβλημα το οποίο θα έχει να 

λύσει το συμβούλιο είναι θέμα οικοδομής κλπ. Συνήθως, όχι συνήθως όλες οι άδειες 

έρχονται χωρίς να υπάρχει πρόβλημα από την υπηρεσία μας. 

κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε, να ακούμε τα ονόματα, το κατάστημα ποιο 

είναι κλπ. 

κ. Πρόεδρος:  Ευχαρίστως. 1) Κόλλα Γεώργιο του Νικολάου – Σέρρες, επί 

της Ανδρέα Δημητρίου 7, ψησταριά. 2) Κυλικείο – Μήτρακα Αθανάσιο. 

κ. Περδίκης:  κ. Πρόεδρε, να κάνω μια πρόταση. Είναι γνωστό στους 

συναδέλφους ιδιαίτερα της προηγούμενης, αλλά ακόμη και τις ακόμη πιο πριν της 

θητείας του Δημοτικού Συμβουλίου και πολύ περισσότερο γνωστό στους 

ενδιαφερόμενους καταστηματάρχες πως ζήτηση για συνεδρίαση του Δ. Σ. δεν μπορεί 

να γίνει σε τόσο συχνά τακτικά χρονικά διαστήματα. Με απόφαση του Δ. Σ. να 

αναθέσουμε την έκδοση αυτών των αδειών στην δημαρχιακή επιτροπή η οποία ως 

όργανο πλέον ολιγάριθμο και ευέλικτο να μπορεί να εκδίδει τις άδειες πιο γρήγορα. 

Το ξέρετε πάρα πολύ καλά πως μέχρι και την ύστατη στιγμή, λεπτά πριν από τη 

συνεδρίαση του Δ. Σ. ερχόταν φάκελοι από καταστηματάρχες οι οποίοι καιγόντουσαν 

να εγκριθεί η άδειά τους. Συνεδρίαση του Δ. Σ. μια φορά στις δεκαπέντε, μια φορά 

στις είκοσι ή μια φορά το μήνα δημιουργεί προβλήματα σε ενδιαφερόμενους 

συμπολίτες. Να αναθέσουν την αρμόδια λοιπόν, αυτή στην Δημαρχιακή Επιτροπή και 

το Δ. Σ. να κρατήσει μονάχα τις συγκεκριμένες άδειες που έχουν προβλήματα 

πολεοδομικού ή άλλου χαρακτήρα ή την αρμοδιότητα ανάκλησης κάποιας άδειας αν 

δεν θέλει να την κρατήσει ο Δήμαρχος ή η Δημαρχιακή Επιτροπή. 

κ. Πρόεδρος:  Η πρόταση του κ. Περδίκη είναι σωστή και έχει συζητηθεί, 

παλαιότερα. Το προεδρείο δεν έχει καμία αντίρρηση. Εφόσον συμφωνεί το σώμα 

είναι μία πρόταση την οποία και παλαιότερα την συζητήσαμε. 

κ. Αναστασιάδης:  Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Περδίκη. Είναι ορθή η 

παρατήρηση. 

κ. Πρόεδρος:  Είναι ομόφωνη η απόφαση του κ. Περδίκη; Είναι μια πρόταση 

σωστή, έχει κανείς αντίρρηση συνάδελφος; 

κ. Σίμογλου:  Επειδή μπήκαμε στην ημερήσια διάταξη και δεν είπαμε το όλο 

θέμα και εμείς είμαστε σύμφωνοι με την πρόταση του κ. Περδίκη. Βλέπω και η 

πλειοψηφία, μάλλον συμφωνεί. Είναι ομόφωνη. 

 

- Εγκρίνονται.  

  

ΘΕΜΑ  2ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης Ύδρευσης – Αποχέτευσης Δήμου Σερρών (Δ.Ε.Υ.Α.Σ.).  

 

κ. Πρόεδρος:  Ως  και το 12ο θέμα είναι ορισμός Διοικητικού Συμβουλίου. 

Νομίζω ότι οι αρχηγοί έδωσαν τους συμβούλους που ενδιαφέρονται. Ο κ. Δήμαρχος 

δέχτηκε.  Έχω  τα ονόματα  όλων  των  συναδέλφων,  και  μάλιστα  ο κ. Δήμαρχος σε  
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ορισμένα διοικητικά συμβούλια, παρ’ όλα που ο κανονισμός προβλέπει ένα. σε 

ορισμένα έβαλε δύο από την αντιπολίτευση. 

κ. Γκότσης:  Να διαβαστούν τα ονόματα. 

κ. Πρόεδρος:  Φυσικά. Στο δεύτερο θέμα: ΔΕΥΑ είναι τρεις από την 

συμπολίτευση, ένας από την αντιπολίτευση, τρεις δημότες, μέλος από τον Ιατρικό 

Σύλλογο και μέλος από το Σύλλογο Υπαλλήλων. Ο κ. Μωϋσιάδης είναι πρόεδρος, κ. 

Λογοθετίδης αντιπρόεδρος, η κ. Τσιγαρίδα, ο κ. Γκότσης από την αντιπολίτευση. Ο κ. 

Τσίτρος Αντώνιος, η κ. Κυριακίδου Γεωργία, ένα μέλος από το σύλλογο υπαλλήλων 

και ένας από τον ιατρικό σύλλογο. 

Αναπληρωματικά μέλη: Αναστασιάδης Αντώνιος, Πασχάλη, Σάββας, 

Τζιώνης, Τσανάκας, Δρίτσας και Αραμπατζή. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  3ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία: «Δημοτική Επιχείρηση Πολιτιστικής 

και Κοινωνικής Ανάπτυξης» (Δ.Ε.Π.Κ.Α.). 

 

κ. Πρόεδρος:  Συμβούλιο εννέα μέλη, τρεις συμπολίτευσης, ένας 

αντιπολίτευσης, ένας εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα, τρεις δημότες και ένας 

εργαζόμενος, και ,επίσης εδώ ο κ. Δήμαρχος. Έχει, ο κ. Μωϋσιάδης πρόεδρος, 

Αντιπρόεδρος Τζιώνης, Ιλανίδου μέλος, Αναστασιάδης μέλος, Μπιτζίδου Σοφία, 

Αναγνωστίδου δημότης, Πάσχου δημότης, Τσαλαπάτης δημότης. 

Αναπληρωματικά μέλη: Δημητρακούδη, Βασιλειάδης, Τσιγαρίδα, Λέφας, 

Μπαμπαΐτης, Ελευθεριάδης, Γεωργιτζίκης, Ανδρανιώτης. 

 

- Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  4ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία: «Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο 

Σερρών» (ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ).  

 

κ. Πρόεδρος:  Εννέα μέλη. Τρεις συμπολίτευσης, ένας αντιπολίτευσης 

ΔΗΠΕΘΕ, ένας εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα και τέσσερις δημότες. Μωϋσιάδης 

πρόεδρος, Δημητρακούδη αντιπρόεδρος, Πασχάλη μέλος, Σαουλίδης, Κατιρτζόγλου 

Βασίλης, Χατζηλίας Αλέξανδρος, Μεσαϊκου Μαρκοπούλου, Κοτζάογλου, 

Βλάχμπεης. 

Αναπληρωματικά μέλη: Αραμπατζή, Τσιγαρίδα, Βασιλειάδης, Ζλάτκος, 

Καλίγκα Μαρία, Θεοδοσιέλη Αικατερίνη, Ελευθεριάδης Δημήτριος και Παπουτσή.  

κ. Σίμογλου:  κ. Πρόεδρε νομίζω ότι στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.  στα τακτικά μέλη είναι 

ο κ. Χατζηλίας. Κάνετε λάθος. 

κ. Πρόεδρος:  Το είπα. Έτσι είπα ο κ. Χατζηλίας. 

κ. Μητλιάγκας:  Για τον κ. Ελευθεριάδη Δημήτριο έχω αρνητική ψήφο εγώ 

και θέλω να γίνει και ψηφοφορία. 

κ. Πρόεδρος:  Δεν θα γίνεται σχόλιο. Ο κ. Μωϋσιάδης θα δώσει μια πολύ 

μικρή απάντηση στον κ. Μητλιάγκα ότι διετέλεσε ένας δήμαρχος με ιστορία και 

πέτυχε στην πόλη αυτή και νομίζω ότι είναι προσβλητικό αν κρίνουμε τον κ. 

Ελευθεριάδη και, εν πάση περιπτώσει, το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία. 
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κ. Μητλιάγκας:   Να πω όμως κάτι. Πέρα από την εκτίμηση για το πρόσωπο 

για το οποίο εγώ δεν έχω κανένα σχόλιο σαν άτομο, εδώ διετέλεσε Δήμαρχος σε ένα 

καθεστώς που κατέλυσε τις ελευθερίες του ελληνικού λαού και προκάλεσε την 

τραγωδία και στην Κύπρο. Είναι δυνατόν το Δ. Σ. το δημοκρατικό, το σημερινό να το 

επιδαψιλεύει τιμητική θέση; Για όνομα του Θεού! Παίρνω αρνητική θέση και ζητώ 

να γίνει ψηφοφορία. 

κ. Πρόεδρος:  Εάν ασχοληθούμε στις Σέρρες ποιοι ασχολήθηκαν με την 

επταετία νομίζω ότι θα είναι το ενενήντα τοις εκατό με ενενήντα πέντε τοις εκατό 

άτομα που λειτούργησαν έτσι. Έχει κανείς άλλος συνάδελφος αντίρρηση για να μην 

κάνουμε ψηφοφορία; 

 

κ. Μαντζαρίδης  Ναι 

κ. Γρηγοριάδης Ναι 

κ. Λογοθετίδης  Ναι 

κ. Θεοφανίδης  Ναι 

κ. Μπαμπαΐτης  Ναι 

κ. Ζλάτκος   Ναι  

κ. Αραμπατζή   Όχι 

κ. Δημητρακούδη  Όχι  

κ. Πασχάλη      Ναι  

κ. Σαουλίδης   Όχι  

κ. Περδίκης  Όχι 

κ. Μητλιάγκας  Όχι 

κ. Μπόνας   Ναι      

κ. Μηλίδης    Ναι 

κ. Σίμογλου                Λευκό     

κ. Γκότσης   Ναι 

κ. Βλάχος  Ναι 

κ. Παπαβασιλείου       Όχι 

κ. Αγγελίδης   Όχι  

κ. Μπιτζίδου     Όχι 

κ. Βασιλειάδης   Ναι 

κ. Φανουράκη   Ναι  

κ. Τζιώνης    Ναι 

κ. Ιλανίδου                 Ναι 

κ. Τσιγαρίδα               Ναι 

κ. Κατιρτζόγλου  Ναι 

κ. Αναστασιάδης  Ναι 

κ. Λέφας   Ναι 

κ. Νυκτοπάτης  Ναι   

 

- Εγκρίνεται με 20 ψήφους υπέρ.  

 

ΘΕΜΑ  5ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης 

«Κτηματική Αναπτυξιακή Δημοτική Επιχείρηση» (Κ.Α.Δ.Ε.). 
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κ. Πρόεδρος:  Πέντε (5) συν ένας από τη συμπολίτευση, ένας από την αντιπολίτευση, 

τρεις εκπρόσωποι, δύο δημότες. 

Πρόεδρος: Πασχάλη Ελένη 

Αντιπρόεδρος: Φανουράκη 

Μέλος: Θεοφανίδης, Τσιγαρίδα, Μηλίδης, Αναστασιάδης 

Δημότες: Καρυπίδης, Πάντσιου 

κ. Περδίκης:  κ. Πρόεδρε δεν με ενημέρωσε κανένας. Δεν έκανε κανένας κουβέντα 

μαζί μου για να ενδιαφέρομαι για την συγκεκριμένη θέση. 

κ. Μητλιάγκας:  Δεν ενθυμούμαι να κάναμε τέτοια κουβέντα, δεν με ενημέρωσε ο κ. 

Δήμαρχος. 

κ. Δήμαρχος:  Σε ενημέρωσα στο γραφείο μου όταν ήρθατε και μιλήσαμε για τις 

θέσεις. 

κ. Μητλιάγκας:  Ίσως μου διέφυγε, δεν ενθυμούμαι. Δεν συμφωνούμε για τον κ. 

Περδίκη. 

κ. Πρόεδρος:  Αναπληρωματικοί: Ζλάτκος, Λογοθετίδης, Γρηγοριάδης, 

Δημητρακούδη, Μπαμπαΐτης, Ιλανίδου. 

Δημότες: Αλβανούδη – Πέννα. 

κ. Γκότσης:  Συγγνώμη, συμπλήρωση του ονόματος. 

κ. Πρόεδρος:  Δεν μας είπε ο κ. Περδίκης ότι είναι οριστικό αυτό. 

κ. Περδίκης:  Μα, είπα δεν με ενδιαφέρει σαν αντικείμενο για να πω ξέρετε να 

αφιερώσω χρόνο για αυτού του είδους τις …  

κ. Δήμαρχος:  Προτείνεται ο κ. Αναστασιάδης Αντώνιος. 

 

- Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  6ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτιής Επιχείρησης 

«Δημοτική Επιχείρηση Παιδικών Σταθμών». (Δ.Ε.Π.Σ.).  

 

κ. Πρόεδρος:  Επταμελές είναι το συμβούλιο. Δύο συμπολίτευση, ένα αντιπολίτευση, 

ένας εκπρόσωπος και τρεις δημότες. 

Πρόεδρος: Ιλανίδου  

Αντιπρόεδρος: Αναστασιάδης 

Μέλος: Γκότσης 

Δημότες: Μουρατίδου, Παλάψη 

Εκπρόσωπος: Κοτσάογλου 

Αναπληρωματικοί: Μπαμπαΐτης, Αραμπατζή, Μαντζαρίδης, Ποποβίδου, Αποσιάδου, 

Μελισσά. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  7ο : Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης 

«Δημοτική Επιχείρηση Κέντρου Επαγγελματικής Κατάρτισης» (Δ.Ε.Κ.Ε.Κ.). 

 

κ. Πρόεδρος:  Επταμελές είναι το συμβούλιο. 

Πρόεδρος: Βασιλειάδης 

Αντιπρόεδρος: Μπαμπαΐτης 

Μέλος: Μηλίδης, Κυριακίδης (λογιστής υπολ. Διεύθυνσης), Αλβανούδη, Τσαγγάλη 

(εκπρόσωπος εργατικού κέντρου). 
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Αναπληρωματικά μέλη: Αραμπατζή. Δημητρακούδη, Θεοφανίδης, Συμεωνίδης, 

Κυριαζίδης, Κουρουζίδου. 

κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε να διευκρινίζετε ιδιότητα. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  8ο : Συγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «Κέντρο Ανοικτής Προστασίας 

Ηλικιωμένων» (Κ.Α.Π.Η.).  

 

κ. Πρόεδρος:  Εννιαμελές συμβούλιο.  

Πρόεδρος: Ιλανίδου 

Αντιπρόεδρος: Μαντζαρίδης 

Ένας κοινωνικός λειτουργός 

Σύμβουλος: Καρακώστας  

Δύο εκπρόσωποι συλλόγου συνταξιούχων 

Τρεις αιρετοί των νομικών προσώπων (εκπρόσωποι φορέων). 

Αναπληρωματικά μέλη: Δημητρακούδη, Γρηγοριάδης, Μερτζάνης 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  9ο : Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία Κέντρο Προσχολικής 

Αγωγής Δήμου Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος: Επταμελές το συμβούλιο. Τρεις συμπολίτευσης, ένας αντιπολίτευσης, 

ένας εκπρόσωπος γονέων και ένας εκπρόσωπος εργαζομένων. 

Πρόεδρος: Δημητρακούδη 

Αντιπρόεδρος: Αναστασιάδης 

Πασχάλη 

Μπιτζίδου 

Περδίκης 

Εκπρόσωπος γονέων 

Εκπρόσωπος εργαζομένων 

Αναπληρωματικά: Αραμπατζή, Ιλανίδου, Μαντζαρίδης, Λέφας. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία «Δημοτικό Αθλητικό 

Κέντρο – Κολυμβητήριο Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:  Επταμελές το συμβούλιο 

Ο Δήμαρχος και όπου διορίζει ο Δήμαρχος, ένας της συμπολίτευσης, ένας της 

αντιπολίτευσης και οι δημότες. 

Πρόεδρος: Αραμπατζή 

Αντιπρόεδρος: Λέφας 

Παπαβασιλείου 

Ποιλικίδης 

Φουντουκίδης 

Νέπκα 

Ιλανίδης 
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Αναπληρωματικά: Τσιγαρίδα, Ζλάτκος, Μακρής Δημήτριος, Μακρίδης Α., 

Μερτζεμέκης, Θεοδωρίδου. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  11ο : Ορισμός Δ/κού Συμβουλόυ του Ν.Π. με την επωνυμία «Δημοτικό Στάδιο – 

Γυμναστήριο Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:  Επταμελές το συμβούλιο. Ένας συμπολίτευσης, ένας αντιπολίτευσης 

και τέσσερις δημότες. 

Πρόεδρος: Αραμπατζή 

Αντιπρόεδρος: Ζλάτκος 

Μπόνας 

Μηλίδης 

Κωνσταντίνου 

Πουλικίδης 

Αναπληρωματικοί: Τσιγαρίδα, Λέφας, Μακρίδης, Μερτζεμέκης, Μακρής, 

Θεοδωρίδου. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  12ο : Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία «Κέντρο Προστασίας 

Φυσικού Περιβάλλοντος – Μουσείο Φυσικής Ιστορίας».  

 

κ. Πρόεδρος:  Επταμελές το συμβούλιο. Δύο ο δήμαρχος, δύο συμπολίτευσης, ένας 

αντιπολίτευσης, πρόεδρος κυνηγετικού συλλόγου, πρόεδρος Ελλήνων φυσικών. 

Πρόεδρος: Τσανάκας 

Αντιπρόεδρος: Αναστασιάδης 

Σαουλίδης 

Βλάχος 

Πρόεδρος Ελλήνων φυσικών 

Πρ. Επιτροπής Παιδείας 

Αναπληρωματικοί: Δημητρακούδη, Λέφας, Μαντζαρίδης, Φανουράκη. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  13ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου ως μέλους της Επιτροπής Ελέγχου Στοιχείων 

προς απόδοση τελών διαμονής παρεπιδημούντων και επί των ακαθαρίστων 

εσόδων κέντρων διασκέδασης.  

 

κ. Πρόεδρος:  κ. Γρηγοριάδης 

 

- Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  14ο : Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων ως μελών της Επιτροπής του άρθρου 16 του 

Π.Δ. 171/1987, έτους 2003. (Επιτροπή Παραλαβής Έργων προϋπολογισμού 

μεγαλυτέρου των 5.869,41 €). 
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κ. Πρόεδρος:  Ένας Δ. Σ. η κ. Φανουράκη. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  15ο : Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων ως μελών της Επιτροπής Παραλαβής μικρών 

έργων ή εργασιών συντηρήσεως, των οποίων η δαπάνη καθενός απ’ αυτά δεν 

υπερβαίνει τα 5.869,41 €.  

 

κ. Πρόεδρος:  Λογοθετίδης 

Ζλάτκος 

Υπάλληλοι Δήμου 

Υπάλληλοι Τ. Ε. ή Π. Ε. 

 

- Εγκρίνεται. 

  
ΘΕΜΑ  16ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου ως μέλους της Επιτροπής Παραλαβής 

Προμηθειών (άρθρο 67 Π.Δ. 28/1980). 

 

κ. Πρόεδρος: κ. Αναστασιάδης 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  17ο : Ορισμός δύο (2) Δημοτικών Συμβούλων με των αναπληρωτών τους, για την 

Επιτροπή της παρ. 3 του άρθρου 245 του Π.Δ. 410/1995. 

 

κ. Πρόεδρος:  κ. Λογοθετίδης 

κ. Φανουράκη 

Αναπληρωματικοί: Ζλάτκος, Τσιγαρίδα. 

κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε, να μας διευκολύνετε. Αυτές οι επιτροπές, που με το 

άρθρο 245, αν μπορείτε να μας πείτε και το ουσιαστικό περιεχόμενο. 

κ. Πρόεδρος:  Επιτροπή κτηματολογίων παρ. 3 άρθρο 245. Η επιτροπή κατά τις 

ανωτέρω διατάξεις συγκροτείται με απόφαση του Δημάρχου και αποτελείται από ανώτατοι 

ορισθέντες συμβούλους τον μηχανικό ή υπομηχανικό της τεχνικής υπηρεσίας. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  18ο : Ορισμός μελών για την Επιτροπή Διενέργειας Δημοπρασιών (άρθρο 1, Π.Δ. 

270/1981).  

 

κ. Πρόεδρος:  Δήμαρχος, δύο Δημοτικού σύμβουλοι και δύο αναπληρωματικοί. 

Μωϋσιάδης 

Σαουλίδης 

Αναπληρωματικοί: Ζλάτκος, Λογοθετίδης 

κ. Μητλιάγκας:   κ. Πρόεδρε, εδώ σε αυτήν την επιτροπή για τις δημοπρασίες, 

συμμετείχε πάντοτε και από την αντιπολίτευση κάποιος. 

κ. Δήμαρχος:  Κανένα πρόβλημα. Απλούστατα όταν επικοινωνήσαμε και συζητήσαμε 

ειδικώς μας είχατε πει να μπει ένας από την αντιπολίτευση. 

κ. Αναστασιάδης:   Ένα άτομο κ. Δήμαρχε που να έχει γνώση να ξέρει από τέτοια 

πράγματα σε δημοπρασίες. 
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κ. Σίμογλου:   Προτείνει τον κ. Γκότση στη θέση του Αναστασιάδη. 

κ. Γκότσης:  κ. Πρόεδρε, συγγνώμη. Για το προηγούμενο θέμα το 18 που είπα υπάρχει 

λόγος. Σας παρακαλώ για αυτό, το σκέφτηκα. Δεν πρέπει να είμαι εγώ να μην δημιουργηθούν 

διάφορα σχόλια, άρα κάποιος άλλος. 

κ. Πρόεδρος:  Σωστό, όχι δεν πρέπει να είστε. Προβλέπεται από τον κανονισμό, δεν 

πρέπει να είστε. κ. Σίμογλου, έχετε να προτείνεται κάποιον; 

κ. Σίμογλου:  Όχι. 

κ. Μητλιάγκας:  Εάν θέλει ο κ. Σαουλίδης; 

κ. Αγγελίδης:  Όχι. Εγώ είχα συνεννοηθεί με τον κ. Δήμαρχο σε καμία επιτροπή. 

κ. Πρόεδρος:  Στη θέση του κ. Γκότση, τον κ. Σαουλίδη. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  19ο : Ορισμός οργάνου για την εκτέλεση των διοικητικών πράξεων και το κλείσιμο 

των άνευ αδείας λειτουργούντων καταστημάτων και επιχειρήσεων 

υγειονομικού ενδιαφέροντος.  

 

κ. Πρόεδρος:  Εδώ συνήθως είναι ο κ. Δήμαρχος και προτείνει τον κ. Γρηγοριάδη. 

κ. Περδίκης:  Συγγνώμη κ. Πρόεδρε, σαν όργανο μιλάει, για όργανο. Δεν μιλάει για 

πρόσωπο. Όργανα είναι το Δ. Σ., δημαρχιακή επιτροπή και ο κ. Δήμαρχος. Αν θα αναθέσουμε 

το κλείσιμο στον κ. Δήμαρχο σε ποιο όργανο, όχι σε ποιο πρόσωπο. 

κ. Πρόεδρος:  κ. Περδίκη, Δήμαρχος ή ειδική υπηρεσία λέει η εισήγηση. 

κ. Δήμαρχος:  Ο Δήμαρχος μπορεί να δώσει αρμοδιότητες σε αντιδημάρχους. Ο κ. 

Γρηγοριάδης είναι αντιδήμαρχος με την ιδιότητα αυτή. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  20ο : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου ως μέλους της Επιτροπής της παρ. 2, του 

άρθρου 3, του Ν. 2734/1999 (εκδιδόμενα με αμοιβή πρόσωπα και άλλες 

διατάξεις).  

 

κ. Πρόεδρος:  Ένας δημοτικός σύμβουλος και ένας αναπληρωματικός. 

Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τον κ. Γρηγοριάδη με αναπληρωματικό μέλος την κ. 

Δημητρακούδη. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  21ο  : Ορισμός Δημοτικού Συμβούλου για την επιτροπή εκκαθάρισης παλαιού 

αρχείου (μέχρι 31-12-1985). 

 

κ. Πρόεδρος:  Προτείνει τον κ. Μαντζαρίδη. 

Εδώ θα μου επιτρέψετε να ενημερώσω στο σώμα ότι υπάρχει ένα αρχείο στον Δήμο το 

οποίο δυστυχώς γίνεται μια επιτροπή η οποία ποτέ δεν έκανε τίποτε. Είναι πάρα πολύ μεγάλο 

το αρχείο και δυστυχώς, αυτό πιστεύω, για να γίνει πραγματικότητα χρειάζεται πάρα πολύ 

χρόνος. Δεν λειτούργησε ποτέ η επιτροπή δεν έγινε ποτέ το αρχείο αυτό, νομίζω ότι είναι 

καιρός κάποτε ότι πρέπει να γίνει. 

κ. Μητλιάγκας:  Εάν μπορώ να πω κάτι κ. Πρόεδρε. Το 1991-92 με παρέμβαση του 

τότε προέδρου της Δημοκρατίας του αείμνηστου σήμερα Κων/νου Καραμανλή ιδρύθηκαν και 

στην πόλη μας τα γενικά αρχεία του κράτους. Δεν ήταν η πόλη μας μέσα στο πρόγραμμα αλλά  
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ο Δήμος τότε το εζήτησε και έγινε δεκτό αυτό. 

Εάν ο δημοτικός σύμβουλος που επιλέγετε θα μπορέσει να δουλέψει θα θελήσει και 

δεν μιμηθεί τις προηγούμενες τέτοιες επιτροπές προτείνω να υπάρξει μια συνεργασία με τα 

γενικά αρχεία του κράτους. Ένα μεγάλο μέρος του είναι πολυτιμότατο όπου πλέον τα γενικά 

αρχεία του κράτους με επιστημονικό τρόπο συγκεντρώνουν, συντηρούν και καταγράφουν το 

υλικό που είναι χρήσιμο για την ιστορία της πόλης μας. Εύχομαι ο ορισθείς δημοτικός 

σύμβουλος εάν δώσει περιεχόμενο σε αυτήν την επιτροπή να λάβει υπόψη και αυτό την 

συνεργασία δηλαδή με τα γενικά αρχεία του κράτους που εδρεύουν πλέον και λειτουργούν 

στην πόλη μας. 

κ. Δήμαρχος:  Δεν νομίζω ότι χρειάζεται να πούμε τίποτε. Βεβαίως θα επιδιώξουμε 

μια συνεργασία που θα είναι επωφελή και για μας γιατί θα είναι καλύτερος ο έλεγχος του ποια 

θα είναι εκείνα τα στοιχεία που πρέπει να κρατήσουμε στα αρχεία μας αλλά και γενικότερα θα 

εξυπηρετήσουμε και το λόγο για τον οποίο υπάρχουν τα γενικά αρχεία του κράτους στην πόλη 

μας. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  22ο : Ορισμός Δημοτικών Συμβούλων (τακτικού και αναπληρωματικού) ως μελών 

στο Πρωτοβάθμιο και Δευτεροβάθμιο Συμβούλιο Επιθεωρήσεως Θεάτρων – 

Κινηματογράφων.  

 

κ. Πρόεδρος:  Ένας δημοτικός σύμβουλος τακτικό μέλος, ένας αναπληρωματικός. 

Ο κ. Δήμαρχος προτείνει την κ. Δημητρακούδη με αναπληρωματικό μέλος την κ. 

Αραμπατζή. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  23ο: Ορισμός μελών επιτροπής ΚΥΑ 45942/6-8-1992.  

 

κ. Πρόεδρος:  Δύο δημοτικού σύμβουλοι και να οριστεί ο Πρόεδρος. 

Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τον κ. Λογοθετίδη ως πρόεδρο και την κ. Τσιγαρίδα. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  24ο: Συγκρότηση Επιτροπής Π.Δ. 267/1998.  

 

κ. Πρόεδρος:  Ένας δημοτικού σύμβουλος, ένας υπάλληλος πολεοδομίας γραμματείας. 

Προτείνει τον κ. Ζλάτκο, τον κ. Αναστασιάδη υπάλληλο πολεοδομίας 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  25ο : Συγκρότηση Επιτροπής Παραλαβής Προμηθειών εκτελουμένων κατ’ άρθρο 28 

του ΕΚΠΟΤΑ (απόφαση 11389/93 – ΦΕΚ 185/1993 τ.Β.) έτους 2003. 

 

κ. Πρόεδρος:  Τρεις υπάλληλοι του Δήμου μπαίνουν πάντα. Ο κ. Δήμαρχος έκανε μια 

πρόταση, να παραμείνουν οι ίδιοι, στην εισήγηση, εφόσον φυσικά το δεχτούν. 
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Λέφας 

Μαντζαρίδης 

Μερτζεμέκης 

Δημοτικός Υπάλληλος 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  26ο : Συγκρότηση Επιτροπής άρθρου 32 του Ν. 1080/1980 (δια συμβιβασμού 

επίλυση διαφορών).  

 

κ. Πρόεδρος:  Δύο δημοτικού σύμβουλοι, ένας φορολογούμενος δημότης, ένας 

δημοτικός υπάλληλος γραμματέας. Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τον κ. Λέφα, τον κ. Μαντζαρίδη, 

Μερτζεμέκη και υπόλοιποι είναι φορείς. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  27ο : Συγκρότηση Επιτροπής άρθρου 46 ΕΚΠΟΤΑ, έτους 2003, για τη διενέργεια 

διαγωνισμού προμηθειών, την αξιολόγηση αποτελεσμάτων διαγωνισμών και 

την απ’ ευθείας ανάθεση προμηθειών.  

 

κ. Πρόεδρος: Τρεις δημοτικοί σύμβουλοι τακτικοί και τρεις αναπληρωματικοί. Ο κ. 

Δήμαρχος προτείνει: 

Τακτικά: Αναστασιάδης, Γρηγοριάδης, Γκότσης 

Αναπληρωματικά: Δημητρακούδη, Πασχάλη, Ιλανίδου. 

κ. Γκότσης:  κ. Πρόεδρε συγγνώμη. Επειδή αυτά τα θέματα είναι λίγο λεπτά, ανάθεση 

προμηθειών, μήπως θα πρέπει να είναι κάποιος ένα μέρος από την αντιπολίτευση για την 

περισσότερη διαφάνεια; Για τον κόσμο κ. Δήμαρχε, για να διαφυλάξουμε το κύρος. 

κ. Δήμαρχος:   Βεβαίως. 

κ. Πρόεδρος:  Παρόλο που δεν προβλέπεται από τον κανονισμό, κ. Γκότση, από την 

ώρα που το δέχτηκε ο κ. Δήμαρχος δεν υπάρχει καμία αντίρρηση. 

κ. Δήμαρχος:  Ανεξαρτήτως εγώ το είπα ότι στην συνάντηση που είχα με τους 

αρχηγούς των συνδυασμών της αντιπολίτευσης και είχα ζητήσει να μου δώσουν άτομα. 

κ. Πρόεδρος:  Προτείνεται λοιπόν σας παρακαλώ άτομα. 

κ. Σίμογλου:  Προτείνει τον κ. Γκότση. 

κ. Δήμαρχος:  Στη θέση του κ. Θεοφανίδη, τον κ. Γκότση. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  28ο : Συγκρότηση Επιτροπής Εισήγησης για ανάθεση έργων ( άρθρο 6, παρ. 2α και 

2β Π.Δ. 171/1987). 

 

κ. Μητλιάγκας:  Για το 28ο θέμα είναι βασική επιτροπή αυτή διότι έργα που είναι εν 

εξελίξει ή έργα που ήδη έχουν δημοπρατηθεί πρέπει να γίνουν εισηγήσεις για ανάθεση στον 

Δήμαρχο και στο Δημοτικό Συμβούλιο. Εκτός από τα έργα τα οποία η Δημ. Αρχή από εδώ και 

πέρα θα προκηρύξει, δεν έχουν σχέση με την ΚΑΔΕ. 

κ. Δήμαρχος:  Για το 28ο θέμα δεν πρόκειται να πάρουμε απόφαση εμείς για να 

συμμετέχουν σύμβουλοι. 

κ. Μητλιάγκας:  Υπάρχουν επιτροπές στην εισήγηση ας το δείτε καλύτερα κ. Δήμαρχε 

και να το επαναφέρετε στο άλλο δημοτικό συμβούλιο. Είναι βασική. 
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κ. Δήμαρχος:  Να σας εξηγήσω. Ρώτησα τον Διευθυντή για το αντικείμενο γιατί και 

μένα μου έκανε εντύπωση. Γνωρίζουμε ότι συνήθως όταν υπάρχουν σε ειδικές δημοπρασίες 

και κυρίως σε δημοπρασίες όπου υπάρχουν αξιολογήσεις, έχουμε επιτροπές εισήγησης για 

ανάθεση, γίνεται δηλαδή η αξιολόγηση και αποφασίζουν οι επιτροπές αυτές και εισηγούνται 

προς το ειδικό τους συμβούλιο να πάρουν αποφάσεις. Και μου είπε ο διευθυντής ότι είχε 

αποφασιστεί και έτσι λειτουργούσατε και είναι πρακτικό αντί να αποφασίζουμε κάθε φορά για 

κάθε συγκεκριμένο έργο να παίρνουμε ξεχωριστή απόφαση και δημιουργούνται 

γραφειοκρατικές καθυστερήσεις. Εξαιτίας αυτού, να πάρουμε μια απόφαση εξ αρχής, αλλά 

στη συνέχεια μου είπε αυτή η απόφαση δεν χρειάζεται να παρθεί από εδώ διότι θα μπορέσει να 

προκύψει, δεν ξέρω από την Δημ. Επιτροπή. 

κ. Μητλιάγκας:  Προτείνω να το δούμε καλύτερα και να ξανάρθει, διότι είναι τώρα να 

γίνει αξιολόγηση στο κολυμβητήριο. 

κ. Δήμαρχος:  Εάν χρειάζεται να ξανάρθει και να παρθεί απόφαση από εδώ, είναι 

προφανές ότι αφού απεσύρθη θα ξανάρθει. Εάν δεν χρειάζεται να ξανάρθει και το 

διαπιστώσουμε ότι μπορούμε να τακτοποιήσουμε τα πράγματα χωρίς απόφαση δημοτικού 

συμβουλίου δεν θα το κάνουμε, φυσικά και σε συνεννόηση μαζί σας. 

κ. Περδίκης:  Επιμένω να έρθει στο δημοτικό συμβούλιο κατά έργο. Δεν μπορεί μια 

μόνιμη επιτροπή εισήγησης για ανάθεση να ασχολείται με έργα τα οποία έχουν σχέση, 

αθλητικά για παράδειγμα να στελεχωθεί επιτροπή με ανθρώπους που ξέρουν για χρήσης ας 

πούμε αθλητικές όπως ξέρετε πολύ καλύτερα για μηχανολογικά, υδραυλικά κλπ. να μην 

έχουμε μια μόνιμη επιτροπή. 

κ. Δήμαρχος:  Θα μου επιτρέψετε να σας πω οι επιτροπές που αξιολογούν, αξιολογούν 

μελέτες και πρέπει να είναι τεχνικοί, χωρίς συζήτηση. 

 

- Αποσύρεται.  

 

ΘΕΜΑ  29ο : Συγκρότηση Επιτροπών προβλεπομένων από τον Κανονισμό Λειτουργίας του 

Δημοτικού Συμβουλίου.  

 

κ. Πρόεδρος:  Είναι τέσσερις μόνιμες επιτροπές, οικονομικών, τεχνικών 

προγράμματος αναπτυξιακού προγραμματισμού και κοινωνικής μέριμνας. 

κ. Δήμαρχος:  Από τον κανονισμό προβλέπονται τέσσερις μόνιμες επιτροπές και από 

κει και πέρα μπορούμε να αποφασίσουμε κατά περιπτώσει εάν κρίνουμε σκόπιμο να κάνουμε 

όσες άλλες νομίζουμε. Πάντως οι τέσσερις αυτές πρέπει να συγκροτηθούν. Πρόκειται για τις 

επιτροπές οικονομικών, πρόνοιας έργων και αναπτυξιακού σχεδιασμού. Για αυτές τις τέσσερις 

επιτροπές βάζουμε εμείς δύο δικούς μας και θα θέλαμε εάν έχετε την καλοσύνη να μας πείτε 

και εσείς εάν θέλετε να συμμετέχετε για να προσθέσουμε το τρίτο άτομο και νομίζω θα είναι 

σκόπιμο. 

1. Στην επιτροπή πρόνοιας έχουμε την κ. Ιλανίδου και κ. Αναστασιάδη, αν θέλετε να 

προσθέσετε. 

κ. Σίμογλου:   κ. Μηλίδης. 

2. Στην επιτροπή τεχνικών έργων κ. Φανουράκη και ο κ. Ζλάτκος. 

κ. Μητλιάγκας:   Προτείνω τον κ. Περδίκη. 

3. Στην επιτροπή οικονομικών ο κ. Γρηγοριάδης και κ. Ιλανίδου. 

κ. Σίμογλου:  Προτείνει τον κ. Γκότση. 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  30ο : Ορισμός μελών επιτροπής ¨Μουσικής Υποτροφίας: «Χρήστου Σταματίου»¨. 

 

κ. Πρόεδρος:  κ. Βασιλειάδης και πέντε δημότες: Τσαλαπάτης, Μπούμπας, 

Καρακώστας, Αερόπουλος, Αγγειοπλάστης. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  31ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 9 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ Ν. 

Σερρών και ΔΕΠΚΑ).  

κ. Πρόεδρος:  Το 31ο θέμα έως το 34ο θέμα νομίζω ότι είναι το ίδιο θέμα. Δεν νομίζω 

κύριοι συνάδελφοι να έχετε κανένα πρόβλημα, προτείνει ο κ. Δήμαρχος για όλες τις επιτροπές 

αυτές τον κ. Μαντζαρίδη Νικολάου. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  32ο  : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 9 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ Ν. 

Σερρών και ΔΕΠΣ).  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  33ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 9 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ Ν. 

Σερρών και ΔΕΕΚ).  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  34ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 7 

προγραμματικής σύμβασης. (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών – ΤΕΔΚ Ν. 

Σερρών και Αναπτυξιακή Εταιρεία Σερρών Α.Ε.). 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  35ο : Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για το Δ/κό Συμβούλιο της εταιρείας 

«Φεστιβάλ Αμφίπολης».  

 

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Δήμαρχος προτείνει την κ. Φανουράκη. 

κ. Μητλιάγκας:  Πάντως εδώ δεν θέλω να παρέμβω στην αξιολόγηση που κάνετε, 

είναι εσωτερική υπόθεση και δικαίωμά σας και ούτε έχω τίποτα με την κ. Φανουράκη. Νομίζω 

ότι, εκτός αν έχει μπει στο ΔΗΠΕΘΕ, νομίζω ότι στην επιτροπή του φεστιβάλ πρέπει να μπει ο 

υπεύθυνος που ορίζετε για το ΔΗΠΕΘΕ, αλλά είναι δική σας υπόθεση και την σέβομαι 

απόλυτα. 

κ. Δήμαρχος:  Επειδή στο ΔΗΠΕΘΕ βρίσκομαι εγώ δεν θα ήθελα για ειδικούς λόγους 

και να ξαναείμαι. Και επειδή πιθανότατα μάλιστα και αυτές τις τρεις προεδρίες για να μην 

δημιουργούνται και εντυπώσεις ΔΕΥΑΣ, ΔΕΠΚΑ και ΔΗΠΕΘΕ που έχω μπει στην αρχή είναι 

καταρχήν και από αυτές σταδιακά θα αποχωρήσω. 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  36ο : Αντικατάσταση μέλους επιτροπής καταρτίσεως πινάκων προτεραιότητος προς 

πρόσληψη προσωπικού.  

 

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τον κ. Γρηγοριάδη. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  37ο : Επιχορήγηση ΔΕΠΚΑ με το ποσό των 2.934,70 € προς υλοποίηση 

προγραμματικής σύμβασης «Πρόγραμμα πολιτιστικής ανάπτυξης».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  38ο : Έγκριση καταβολής στην Δ.Ε.Π.Σ. ποσού 293.470 €, δυνάμει προγραμματικής 

συμβάσεως. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  39ο : Έγκριση καταβολής στην Δ.Ε.Ε.Κ. ποσού 44.020 €, δυνάμει προγραμματικής 

συμβάσεως.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  40ο : Έγκριση καταβολής στην ΔΕΠΚΑ ποσού 696.992 €, δυνάμει προγραμματικής 

σύμβασης.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  41ο : Έγκριση καταβολής στο ΔΗ.ΠΕ. ΘΕ. 176.000 €, δυνάμει της από 6-11-2002 

προγραμματικής σύμβασης.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  42ο : Έγκριση επιχορήγησης, δυνάμει προγραμματικής σύμβασης του «Εικαστικού 

Εργαστηρίου».   

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  43ο  : Έγκριση τακτικής οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «ΚΑΠΗ Δήμου 

Σερρών».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  44ο : Έγκριση τακτικής οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας 

Φυσικού Περιβάλλοντος – Μουσείο Φυσικής Ιστορίας».   

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  45ο  : Έγκριση τακτικής οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «Κέντρο Προσχολικής 

Αγωγής», έτους 2003. 
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- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  46  : Ψήφιση πίστωσης για το πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  47  : Έγκριση καταβολής ποσού 8.804,11 € στο «Κέντρο πρόληψης της χρήσης 

εξαρτησιογόνων ουσιών ¨ΟΑΣΙΣ¨».  

 

- Εγκρίνεται. 

   

ΘΕΜΑ  48ο : Έγκριση κατανομής ποσού 26.413,20 €, στις Σχολικές Επιτροπές προς κάλυψη 

των εξόδων κινήσεως των Σχολικών Τροχονόμων.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  49ο : Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 333.090,96 €, για τα σχολεία (λειτουργικές 

δαπάνες 4ου τριμήνου).  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  50ο : Ψήφιση πίστωσης για διαφημίσεις – δημοσιεύσεις.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  51ο : Έγκριση σύναψης σύμβασης για την ανάθεση εργασιών στην Κ.Α.Δ.Ε.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  52ο : Συγχώνευση των Νομικών Προσώπων του Δήμου, «ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑΔΙΟ – 

ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ» και «ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ – 

ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ», σε ένα, δια της συστάσεως στο Δήμο Σερρών 

ιδίου Νομικού Προσώπου, με την επωνυμία «ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ 

ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  53ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της Δ.Ε. με 

την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Παιδικών Σταθμών» (ΔΕΠΣ). 

 

κ. Πρόεδρος:  53ο Θέμα, 54ο, 55ο, 56ο, 57ο Είναι στις επιτροπές που ορίζει από δύο 

ελεγκτές να βάζουμε και θα ήθελα εδώ αν μπορεί να μου δοθεί μια απάντηση, εάν είναι 

εύκολο. Μέχρι το 57ο θέμα υπάρχει ένα ποσό μια απόφαση 35.000 που φαίνεται λίγο και δεν 

δέχτηκαν ορκωτοί λογιστές. 

Εγώ όμως πήρα τηλέφωνο στο ΔΗΠΕΘΕ που ήταν ο κ. Φαρμάκης και κάποιος άλλος 

λογιστής οι οποίοι μου είπανε ουδέποτε κληθήκαμε και ουδέποτε πήραμε χρήματα και 

ουδέποτε κληθήκαμε να κάνουμε έλεγχο. Εάν μπορεί στο σώμα να δοθεί μια απάντηση, 

μπορείτε να τη δώσετε. 
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κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε, ας ρωτηθούν οι υπεύθυνοι διοίκησης. 

κ. Περδίκης:  Απλά κ. Πρόεδρε υπάρχει πρόβλημα από τους λογιστές της σερραϊκής 

αγοράς. Διαφωνούν στο ύψος της αποζημίωσης για 20-30-35 χιλιάδες που θα πάρουν όλο τον 

χρόνο. Δεν δέχονται να σπαταλήσουν ένα απόγευμα, ένα βράδυ να ελέγξουν τα βιβλία. Η 

απόφαση των φοροτεχνικών από δύο έως τρία χρόνια πριν είναι περί 60.000 ετησίως. Θα 

προσαρμόσουμε το ποσό, ύψος της αποζημίωσης για να μην έχουν δικαιολογία και δεν 

έρχονται. 

κ. Πρόεδρος:  κ. Περδίκη έκανες μια πρόταση για 150 ευρώ. Συμφωνεί το σώμα;  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  54ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της Δ.Ε. με 

την επωνυμία «Κτηματική Αναπτυξιακή Δημοτική Επιχείρηση» (ΚΑΔΕ).  

 

κ. Μηλίδης:  Λίγο θέλω να σχολιάσω το Θέμα 47, για το κέντρο πρόληψης της χρήσης 

εξαρτησιογόνων  ουσιών (ΟΑΣΙΣ). Όπως ξέρετε πριν από ένα χρόνο-ενάμισι χρόνο πλέον 

ιδρύθηκε η αστικού μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα εταιρεία για τις εξαρτησιογόνες ουσίες για 

την πρόληψη. 

κ. Πρόεδρος:  κ. Μηλίδη, θα σας διακόψω μισό λεπτό. Θα σας παρακαλέσω, 

παρακαλώ στο σώμα, δεν το λέω για σήμερα, όταν ένα θέμα περνάει δεν θα επανερχόμαστε. 

κ. Μηλίδης:   Ίσως το σώμα να μην γνωρίζει ακριβώς το αντικείμενο. 

Ξέρω ότι πέρασε από το δημοτικό συμβούλιο, εγκρίθηκε, όμως δεν έχουν πάει ακόμη 

τα χρήματα. Ξέρετε αυτή η αστικού τύπου εταιρεία μη κερδοσκοπική, χρηματοδοτείται κατά 

50% από τον ΟΚΑΝΑ. Εάν, λοιπόν, εμείς, ο Δήμος και η νομαρχία που είμαστε οι κύριοι 

μέτοχοι, βέβαια συμμετέχουν και άλλοι φορείς, όπως η Μητρόπολη, δικηγόροι, σύλλογοι, 

διάφοροι σύλλογοι, εάν όμως εμείς οι δύο κύριοι δεν δώσουμε τα χρήματα κινδυνεύουμε να 

χάσουμε αυτήν κατά 50% επιχορήγηση από τον ΟΚΑΝΑ, τα κεντρικά, κάτω από την Αθήνα. 

Είναι προγράμματα και σας λέω ενώ πέρασε από το Δημοτικό Συμβούλιο, συμφωνώ με τον κ. 

Περδίκη, δεν έχουν καταβληθεί τα χρήματα. 

κ. Περδίκης:  Μα αυτό ψηφίζουμε τώρα. 

κ. Μηλίδης:  Και πέρυσι είχε ψηφιστεί νομίζω κ. Περδίκη, απλώς επισημαίνω ότι 

πρέπει για να μην χαθεί η χρηματοδότηση από τον ΟΚΑΝΑ για το έργο που επιτελεί είναι 

πραγματικά σπουδαίο. Δεν πρέπει να εθελοτυφλούμε, τα ναρκωτικά είναι παντού και η 

Ελλάδα δυστυχώς, έχει μια τάση αυξήσεως. Ευχαριστώ. 

κ. Δήμαρχος:  Θα ήθελα να επισημάνω το ότι έχουμε τονίσει κατά επανάληψη τον 

τελευταίο καιρό, ιδίως ότι όλες τις υποχρεώσεις μας οι οποίες προκύπτουν από κάθε μορφής 

σύμβαση που έχουμε κάνει προγραμματική θα την στηρίξουμε γιατί δεν υπάρχει μόνο το θέμα 

εν προκειμένου με τον ΟΚΑΝΑ, αλλά και με όλες τις δημοκρατικές επιχειρήσεις ή νομικά 

πρόσωπα προς τα οποία έχουμε υποχρέωση να καταβάλλουμε κάποια οικονομική ενίσχυση, 

κάποια επιχορήγηση, σε όλα θα είμαστε συνεπείς για να μπορέσω να λειτουργήσω και ειδικά 

στην περίπτωση του ¨ΟΑΣΙΣ¨, μια και που το αναφέρατε έχουμε δείξει ιδιαίτερο ενδιαφέρον, 

ενεργό και ήδη έχουμε επικοινωνήσει μαζί τους. Συνεννοηθήκαμε και ξεκινάμε και 

δραστηριοποιούμε το κέντρο ¨ΟΑΣΙΣ¨ κατά τον καλύτερο δυνατό τρόπο. 

κ. Μητλιάγκας:  Ενημερωτικά να πω μόνο ότι επειδή το Υπουργείο Εσωτερικών είδε 

ότι σε αυτά τα κέντρα πρόληψης ουσιών που δημιουργήθηκαν πρόσφατα πολλά στην Ελλάδα 

οι οργανισμού τοπικής αυτοδιοίκησης αδυνατούσαν ή καθυστερούσαν να βάλουν την ίδια 

συμμετοχή, έχει στείλει σε πολλούς οργανισμούς τοπικής αυτοδιοίκησης οικονομική 

επιχορήγηση και αυτές τις μέρες έχει έρθει στον Δήμο οικονομική επιχορήγηση για το κέντρο 

¨ΟΑΣΙΣ¨ περίπου 30.000 ευρώ, αν δεν κάνω λάθος περίπου  10.000.000  σε  δραχμές.  Μου  το  
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έχει δείξει το ένταλμα ο ταμίας του Δήμου, δεν είμαι σίγουρος για το νούμερο. 

κ. Δήμαρχος:  Είναι κάτι λιγότερο από 30.000. Πάνω από 20.000 κάτω από 30.000. 

κ. Σίμογλου:  κ Πρόεδρε, για το 52ο θέμα. Επειδή πιστεύω ότι αυτό το θέμα είναι 

πράγματι πάρα πολύ σοβαρό και επειδή και εγώ πιστεύω ότι καλό θα είναι να γίνει ενοποίησης 

των κεφαλαίων εκ μέρους εκπροσώπων Δημ. Δικαίου με τους Δήμους ώστε να υπάρχει 

περισσότερο συντονισμένη παρακολούθηση και εκπροσώπηση αν θέλετε στα διάφορα από τον 

Δήμο στα κέντρα αυτά, θα ήθελα να πω το εξής: νομίζω ότι η πρόταση είναι ολοκληρωμένη 

εάν πράγματι θέλουμε να ενοποιήσουμε όλους τους φορείς σε έναν οργανισμό του Δήμου 

Σερρών για τον αθλητισμό θα πρέπει να λάβουμε μέριμνα για όλους τους αθλητικούς φορείς οι 

οποίοι σήμερα λειτουργούνε και έχουνε εξάρτηση από τον Δήμο. Λόγου χάρη υπάρχει το 

αθλητικό τμήμα του Δήμου Σερρών, υπάρχει το αθλητικό τμήμα της ΔΕΠΚΑ, υπάρχει στον 

ΟΒΑ της ομόνοιας αθλητικό κέντρο… 

κ. Αναστασιάδης:   Αθλητικό Κέντρο Ομόνοιας. 

κ. Σίμογλου:  Κατά συνέπεια πρόταση δική μας όλα αυτά να ενσωματωθούν σε έναν 

ενιαίο φορέα ώστε πράγματι ο Δήμος να έχει μια συγκεντρωτική και πλήρη εικόνα των 

αθλητικών κέντρων στην πόλη μας. Και πέραν τούτου υπάρχει και το θέμα του ¨Λαϊλιάς¨. 

Βέβαια ο Λαϊλιάς μπορεί να μην είναι άμεσα στην δικαιοδοσία του Δήμου αλλά αυτό έχει να 

κάνει με χειμωνιάτικα θέματα, αλλά σαν τουριστικό κέντρο να προωθηθεί και ο Λαϊλιάς, να 

συμπεριληφθεί μέσα στα ενδιαφέροντα του Δήμου, δεδομένου και εκεί αθλητισμός υπάρχει. 

κ. Δήμαρχος:  Θα μπορούσα να σας καλύψω με μια παρατήρηση, εάν μου επιτρέπετε 

μια παρένθεση. Εδώ κάνουμε ένα νομικό πρόσωπο το οποίο θα επιληφθεί της συντήρησης και 

αναβάθμισης των υποδομών. Ο αθλητισμός σαν αθλητισμός, η δράση σαν δράση θα καλυφθεί 

μέσα από την δραστηριότητα της ΔΕΠΚΑ. Καλό θα ήταν να τα ενοποιήσουμε όλα μαζί 

ταυτόχρονα. Επειδή όμως, όταν μας παραχωρήθηκαν από την γενική γραμματεία αθλητισμού, 

από την πολιτεία κάποιες υποδομές παραχωρήθηκαν με την προϋπόθεση ότι θα γίνουν νομικά 

πρόσωπα. Το νομικό πρόσωπο δεν μπορεί να ενταχθεί στην ΔΕΠΚΑ. 

Δεν θέλουμε όλο τον αθλητισμό όλη την δραστηριότητα και την δράση πέρα των 

υποδομών να την έχουμε μέσα στο νομικό πρόσωπο γιατί δύσκολα θα μπορούμε με το νομικό 

πρόσωπο να ενταχθούμε σε κάποια προγράμματα, ξέρετε σε κάποιες προσλήψεις προσωπικού 

κτλ. Τα νομικά πρόσωπα είναι πολύ δυσκίνητα. Αναγκαστήκαμε, λοιπόν, να έχουμε και την 

συντήρηση των υποδομών μέσα στο νομικό πρόσωπο, η δε δράση η αθλητική να υπάρχει μέσα 

στην ΔΕΠΚΑ. 

κ. Σίμογλου:  Άρα πιστεύετε μέσα από την ΔΕΠΚΑ είναι δυνατόν να προωθηθούν 

δράσεις όσον αφορά το κέντρο της ομόνοιας, όσον αφορά το αθλητικό κέντρο του Δήμου. 

κ. Δήμαρχος:  Όσον αφορά τις υποδομές, όσον αφορά την συντήρηση και ανάπτυξη 

των υποδομών των εγκαταστάσεων θα επιλαμβάνεται, όπως και έτσι συνέβαινε το νομικό 

πρόσωπο. Τι έκανε το νομικό πρόσωπο; Απλούστατα είχε την ευθύνη τον τρόπο λειτουργίας, 

την συντήρηση και την αναβάθμιση των υποδομών των εγκαταστάσεων. Αυτό θα γίνεται και 

τώρα, από εκεί και πέρα οι αθλητικές δράσεις, οι διοργανώσεις, οι αθλητικές, όλα αυτά να 

γίνονται μέσα από την ΔΕΠΚΑ. 

κ. Σίμογλου:  Μέσα από την ΔΕΠΚΑ θα γίνει μια σκέψη, μια πρόταση στο πράγμα η 

οποία όμως δεν γίνεται σαφής στην εισήγηση έτσι, για αυτόν τον λόγο, επειδή πιστεύω αυτά 

τα πράγματα πρέπει να αποσαφηνιστούν για να έχουμε μια πλήρη εικόνα των πραγμάτων 

αφενός, αλλά και από την άλλη πλευρά γιατί πιστεύω αυτά τα οποία λέμε θα πρέπει να 

φαίνεται μέσα σε έναν κανονισμό λειτουργίας το τι θα κάνει αυτό το πράγμα, πως θα 

λειτουργήσει. Εγώ προσωπικά θα ζητούσα να αναβληθεί το θέμα, να αποσυρθεί, να το φέρετε 

σε μια νέα συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου αυτά τα οποία λέτε να φαίνονται γιατί στην 

εισήγηση αυτή δεν φαίνονται τι ακριβώς θα γίνει ώστε και εμείς να έχουμε πλήρη εικόνα των 

πραγμάτων,  πως   θα   λειτουργήσετε  και   πως  θα  σκέπτεσθε,  αλλά   και  ποιος  θα   είναι  ο 

24 



κανονισμός λειτουργίας αυτού του νέου οργανισμού του οποίου σκέπτεσθε να δημιουργήσετε. 

Ζητώ, λοιπόν, να αναβληθεί το θέμα, να αποσυρθεί και να έρθει προς συζήτηση όταν θα 

υπάρχει πιο σαφής εξήγηση. 

κ. Αγγελίδης:  Σε μια πρώτη φάση μπορεί να γίνει η συγχώνευση αυτών των δύο 

νομικών προσώπων δημ. δικαίου, όπως έγινε και με την συγχώνευση παιδικών σταθμών σε 

ένα νομικό πρόσωπο δημ. δικαίου, και σε μια δεύτερη φάση μπορεί να έρθει ο κανονισμός 

λειτουργίας και εκεί πάνω να τοποθετηθούμε και να αναπτύξουμε τις θέσεις μας και τις 

προτάσεις μας. 

κ. Σίμογλου:  Μα δεν μιλάω μόνο για τον κανονισμό λειτουργίας, αλλά μιλάω και για 

την εισήγηση να είναι πιο ολοκληρωμένη για να έχουμε γνώση των πραγμάτων. 

κ. Περδίκης:  Δεν θα διαφωνούσα κ. Δήμαρχε και κ. Πρόεδρε με την εισήγησή σας 

εάν προσθέτατε την παραχώρηση κατά χρήση από τον Δήμο στο Νομικό Πρόσωπο των 

εγκαταστάσεων και των χώρων και θεσμοθέτηση με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 

ετησίας επιχορήγησης, όπως έχουμε στο ΚΑΠΗ μια τακτική επιχορήγηση, τόσα ευρώ το 

χρόνο, έτσι να κάνουμε και στον οργανισμό σαν νομικό πρόσωπο. 

κ. Αραμπατζή:   Εγώ ήθελα απλώς να συμπληρώσω γιατί είδα και ανάλογους δήμου 

που κάνανε αθλητικούς οργανισμούς και ενοποιήσανε νομικά πρόσωπα, ο κανονισμός 

λειτουργεί, ας έρχεται μετά αφού συσταθεί πρώτα νομικό πρόσωπο, μετά έρχεται ο 

κανονισμός λειτουργίας στο Δημοτικό Συμβούλιο και ορίζεται βασικά η αρμοδιότητα του νέου 

νομικού προσώπου. Αυτό είχα να συμπληρώσω μόνο και τίποτε άλλο. 

κ. Μητλιάγκας:  Αυτά παραχωρήθηκαν πρόσφατα ένα ζήτημα, ένα με ενάμιση χρόνο 

τα έχει στον  Δήμο. Ήταν τέσσερα νομικά πρόσωπα, τα κάναμε δύο για να δικαιολογηθούμε 

στην διαχείριση το εθνικό στάδιο και το γήπεδο, το κλειστό γυμναστήριο και το 

κολυμβητήριο. Με την ευχή και την προοπτική  με καλύτερη οργάνωση να γίνουν ένα, αυτά 

χρηματοδοτούνταν και νομίζω χρηματοδοτούνται ακόμα κατά ένα μέρος τα λειτουργικά τους 

έξοδα από την γενική γραμματεία αθλητισμού. Εάν ας πούμε γίνει ένας σωστός κανονισμός 

δεν είναι άσχημο να υπάρχει ενιαία διοίκηση. Να προσέξουμε μόνο το εξής: Είχαμε δύο 

ΚΑΠΗ και τα κάναμε ένα σαν νομικά για να τα διαχειρίζεται ένα διοικητικό συμβούλιο και 

τελικά το κράτος μας δίνει μια οικονομική επιχορήγηση και όχι δύο, ενώ έχουμε δύο ΚΑΠΗ. 

Χάσαμε δηλαδή την μια οικονομική επιχορήγηση για το δεύτερο ΚΑΠΗ φαντάζομαι ότι εδώ 

δεν συμβαίνει το ίδιο, αξίζει όμως να το δούμε εάν θέλουμε δύο επιχορηγήσεις, την μια για το 

ένα δημοτικό στάδιο-γυμναστήριο και την άλλη αθλητικό κέντρο-γυμναστήριο. Και κάνοντας 

το ένα, θα μείνουμε στην μια επιχορήγηση. Να μην το κάνουμε, να μην χάσουμε, να ελεγχθεί 

λίγο αυτό, δεν είμαι βέβαιος. 

κ. Αγγελίδης:  Δευτερολόγια: Αυτό το θέμα το συζήτησα εγώ με τον διευθυντή του 

Δήμου και έκανα ακριβώς αυτήν την ερώτηση μήπως υπάρχει κίνδυνος να χάσουμε τις 

επιχορηγήσεις και μου είπε ο διευθυντής του Δήμου ότι δεν θα χαθούν οι επιχορηγήσεις, όπως 

έρχονται τώρα έτσι θα συνεχιστούν να έρχονται και με την συγχώνευση. 

κ. Δήμαρχος:  Να εξηγήσω επ’ αυτού. Συμφωνώ, νομίζω κατ’ αρχήν με κάλυψε ο κ. 

Μητλιάγκας και ο κ. Αγγελίδης γιατί έδωσε απάντηση συνηγορώντας. Η μόνη επιφύλαξη που 

είχε ο κ. Μητλιάγκας ήτανε ότι υπάρχει ο κίνδυνος να χάσουμε την επιχορήγηση. 

κ. Μητλιάγκας:  Βέβαια, κ. Δήμαρχε, ας μην θεωρηθεί διακοπή, να ξέρουν ότι όσοι 

αναλάβουν, αναλαμβάνουν ένα δύσκολο πόστο και χρειάζεται μεγάλη προσοχή και μεγάλη 

δραστηριότητα. 

κ. Δήμαρχος:  Οι επιχορηγήσεις δεν είναι ένα εφάπαξ, συγκεκριμένο ποσό ξεκομμένο 

και όμοιο για την όποια υποδομή για το όποιο νομικό πρόσωπο, αλλά προκύπτει από το 

προσωπικό το οποίο έχουν και μάλλον είχανε την ημέρα την οποία μας παραχωρήθηκαν. 

Επομένως,  όταν  όλο το  προσωπικό θα  εξακολουθεί να  είναι το  άθροισμα των  δύο παλαιών  
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νομικών προσώπων, η επιχορήγηση που θα παίρνουμε θα έρχεται να καλύψει την αποζημίωση 

τους, άρα δεν υπάρχει τέτοιου είδους κίνδυνος. 

Όσον αφορά την προτροπή να φροντίσουμε να βάλουμε το σύνολο των υποδομών 

σαφώς και θα μπουν όλες οι υποδομές, αλλά σε αυτήν τη φάση σε πρώτη φάση πρέπει να 

κάνουμε την συγχώνευση. Συγχωνεύουμε δύο νομικά πρόσωπα, αυτήν τη στιγμή δεν κάνουμε 

τίποτε άλλο από το να συγχωνεύουμε δύο νομικά πρόσωπα, που υπάρχουν και είναι 

ανεξάρτητα, σε ένα. Από εκεί και πέρα θα ενταχθούν και όλες οι υπόλοιπες υποδομές, θα 

υπάρξει ο κανονισμός ο οποίος θα είναι ενιαίος για το σύνολο και ο οποίος τι θα εξυπηρετεί να 

σας πω. Ίσως τρώω και χρόνο πολύτιμο, νομίζω είναι και σκόπιμο να σας πω και κάποιες 

λεπτομέρειες, ποια είναι η σκοπιμότητα που θα συναντήσουμε. Μερικές φορές, ξεχωριστά 

νομικά πρόσωπα το ένα νομικό πρόσωπο έχει ηλεκτρολόγο συντηρητή, το άλλο δεν έχει ε, δεν 

μπορούμε στο δεύτερο νομικό πρόσωπο που δεν έχει ηλεκτρολόγο να δουλέψουμε όταν 

υπάρχει πρόβλημα. Όταν θα έχουμε ενιαίο το νομικό πρόσωπο ο ένας θα μπορεί να καλύψει το 

σύνολο. Καταλαβαίνετε λοιπόν, ότι λειτουργικά εξυπηρετεί αυτό το πράγμα. Επομένως, 

χρειάζεται να γίνει. Δεύτερον, αυτήν την στιγμή απλώς την συγχώνευση κάνουμε, τα υπόλοιπα 

θα ακολουθήσουν και τρίτον, να είστε σίγουροι ότι έχουμε υπόψη μας την σοβαρότητα του 

εγχειρήματος και θα φροντίσουμε κατά το καλύτερο δυνατό τρόπο να λειτουργήσουμε. 

κ. Περδίκης:  Χωρίς να αλλάξει η άποψή μου κ. Δήμαρχε, να προσθέσω μόνο σε αυτά 

που είπατε, επιμένοντας στην παραχώρηση κατά χρήσεως του χώρου. Γιατί στα περιουσιακά 

στοιχεία που πρέπει υποχρεωτικά να αναγράψουμε στην στατική πράξη αυτού του νομικού 

προσώπου, να είναι παραχωρημένοι όλοι οι αθλητικοί χώροι και εγκαταστάσεις, όπως ακόμη, 

και το άλλο περί των πόρων του νομικού προσώπου, να προβλέψουμε επιχορήγηση. 

κ. Δήμαρχος:  Και έχει ουσία αυτό που λέτε, διότι αν δεν παραχωρήσουμε δεν θα 

μπορούμε, όταν ζητάει το νομικό πρόσωπο χρήματα για την συντήρηση ή την αναβάθμιση του 

χώρου αυτών των υπολοίπων που είναι στην κατοχή του Δήμου, δεν θα μπορεί να την παίρνει. 

Για να μπορέσουμε λοιπόν, να πετύχουμε μέσα από το νομικό πρόσωπο επιχορηγήσεις για 

συντήρηση, για αναβάθμιση πρέπει να τα έχουμε παραχωρήσει. 

κ. Αγγελίδης:  Στην εισήγηση είναι γραμμένο αυτό. 

κ. Δήμαρχος:  Ναι, ναι. 

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Σίμογλου να αναπτύξει το θέμα. Εάν επιμένετε να το θέσουμε το 

θέμα στην ψηφοφορία, όχι, θα παρακαλέσω πάρα πολύ νομίζω ότι το θέμα εξαντλήθηκε, ο κ. 

Δήμαρχος το έκλεισε. Θα παρακαλέσω το εξής: Εάν επιμένετε κ. Δήμαρχε, κ. Σίμογλου στο 

θέμα της αναβολής να θέσω το θέμα στην ψηφοφορία. Εάν όχι, είναι ομόφωνη η απόφαση. 

Νομίζω ότι κλείνει το θέμα. 

κ. Σίμογλου:  Δύο λόγια για να εξηγήσω γιατί αποσύραμε και την πρόταση μας. Η 

πρόταση μας ήταν σαφής για απόσυρση για να έχω περισσότερα στοιχεία. Ήδη νομίζω, ο κ. 

Δήμαρχος με την έγκριση την οποία έχει πάρει, ότι θα συνεχίσουν συνεννοήσεις και των 

υπολοίπων μαζικών φορέων σε ένα ενιαίο σώμα. Σε ένα δεύτερο χρόνο, νομίζω εκείνο το 

οποίο προτείνουμε είναι, ήδη ο κ. Δήμαρχος δεσμεύτηκε να το κάνει, κατά συνέπεια, δεν 

έχουμε λόγο να ζητήσουμε απόσυρση του θέματος, μπορεί να προχωρήσει και να έρθει σε μια 

προσεχή συνεδρίαση. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  55ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της Δ.Ε. με 

την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Κέντρου Επαγγελματικής Κατάρτισης» 

(ΔΕΚΕΚ).  
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- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  56ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της Δ.Ε. με 

την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Πολιτιστικής και Κοινωνικής 

Ανάπτυξης» (ΔΕΠΚΑ).  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  57ο : Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της Δ.Ε. με 

την επωνυμία «Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο» Σερρών (ΔΗΠΕΘΕ).  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  58ο  : Έγκριση απασχόλησης τριών (3) εργατών Νεκροταφείων, επί δίμηνο.   

 

κ. Γκότσης:  κ. Πρόεδρε να πω κάτι, επειδή υπάρχει δυνατότητα στον Δήμαρχο, καθ’ 

όλη τη διάρκεια της τετραετίας να παίρνει εποχιακούς για δίμηνο και λοιπά εργάτες θα 

παρακαλούσα όταν θα κάνετε αυτό κ. Δήμαρχε να δίνετε και κάποια θέση ας πούμε στην 

αντιπολίτευση. Ευχαριστώ. 

κ. Δήμαρχος:  Ήθελα μια τοποθέτηση εδώ. Κατ’ αρχήν, προς θεού, να μην βλέπουμε 

με αυτόν τον τρόπο τις θέσεις. Θα ήθελα να σας διαβεβαιώσω στην τιμή εάν βασίζεστε ότι 

ποτέ δεν θα κάνουμε προσλήψεις λαμβάνοντας υπόψη μας το κριτήριο αυτό το οποίο θέσατε 

κατά κάποιο τρόπο, εμείς τουλάχιστον έτσι θα λειτουργήσουμε, πρώτον, αν μου επιτρέπετε να 

τελειώσω. Δεύτερον, δεν θα είναι η λογική μας να παίρνουμε εκτάκτους. Αυτήν την στιγμή 

γίνεται αυτό το πράγμα και εδώ και στην προηγούμενη περίπτωση που μιλήσαμε οκτώ για το 

πράσινο κατ’ εξαίρεση και μέχρι να προχωρήσει η διαδικασία της πρόσληψης του μονίμου 

προσωπικού. Από εκεί και πέρα θα φροντίσουμε επειδή το δηλώσαμε κατηγορηματικά και θα 

λειτουργήσουμε απαρέγκλιτα και πολύ αυστηρά, έτσι θα λειτουργήσουμε με απόλυτη 

λιτότητα. Επειδή θέλουμε να ανορθώσουμε τα οικονομικά του Δήμου θέλουμε αν είναι 

δυνατόν όσον αφορά την ΔΕΥΑΣ που έχει κάποιο πρόβλημα σε τέσσερα έως πέντε χρόνια να 

καλύψει όλο το παθητικό της και δεύτερον όσον αφορά τις άλλες επιχειρήσεις και τον καθ’ 

αυτόν Δήμο τον κυρίως Δήμο μέχρι το 2003 να μην υπάρχει καθόλου χρέος σε κανέναν, ούτως 

ώστε να είμαστε ένας αξιόπιστος οργανισμός. Σας βεβαιώνω ότι θα λειτουργήσουμε με 

απόλυτη λιτότητα. 

κ. Γκότσης:  κ. Πρόεδρε, επειδή παρεξηγήθηκα σας παρακαλώ κ. Πρόεδρε κόντεψα να 

παρεξηγηθώ δεν το είπα για να…, αλλά υπάρχει μια μερίδα ανθρώπων που έχει ανάγκη και 

έχει σχέση με μας και όχι με μας. 

κ. Δήμαρχος:  Πάντως, θα μου επιτραπεί, εγώ όταν πήρα τον λόγο δεν χαμογέλασα, 

αλλά από την αντιπολίτευση είδα γέλια. 

(κ. Πρόεδρος:  κ. Γκότση, μη θέλετε όλο  να βάζετε για να παίρνετε πολλούς 

σταυρούς, αφήστε και λίγους.) 

κ. Μπιτζίδου:  κ. Πρόεδρε θα ήθελα και εγώ σ’ αυτό το θέμα να τονίσω ότι πρέπει να 

δείξουμε μια ιδιαίτερη ευαισθησία, υπάρχει πολύς κόσμος ο οποίος ζητά κάπου θέση και θα 

πρέπει να γίνεται όσο το δυνατόν μεγαλύτερη διαφάνεια και να δώσουμε προτεραιότητα στα 

άτομα που όντως έχουνε ανάγκη να καταλάβουν τρεις θέσεις.  

κ. Πρόεδρος:  Να είστε σίγουρη ότι θα γίνει αυτό από τον κ. Δήμαρχο.  

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  59ο : Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή ενοικίων της άπορης δημότισσας κας 

Πενολίδου Παρασκευής.    

 

κ. Πρόεδρος:  Υπάρχει μια απόφαση από την προηγούμενη Δ.Α. σε κάποια κυρία η 

οποία είναι άπορη, 50.000 το μήνα από το 2000 ακριβώς επί θητείας του κ. Μητλιάγκα σε μια 

άπορη κυρία την οποία δίνουν 50.000 και λήγει η σύμβασή της τον Φεβρουάριο του 2003 

λόγω ιδιόχρησης η κυρία την κάνει έξωση και ζητάει να πληρώσουμε τους δύο μήνες αυτούς 

και πρέπει να τους πληρώσουμε και εν συνεχεία θα αποφασίσουμε αν συνεχίσουμε να 

παραχωρούμε άλλο σπίτι εφόσον το ζητήσει η κυρία και φυσικά νομίζω το θέμα θα πάει στην 

Κοινωνική Μέριμνα αργότερα, αυτό όμως το ποσό το παρόν πρέπει να το πληρώσουμε.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  60ο : Επανασυγκρότηση Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών Δήμου Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:  Υπάρχει η επανασυγκρότηση Σχολικών Επιτροπών Δήμου Σερρών. 

Υπάρχουν 58 επιτροπές που στον καθένα μας αναλογεί από δύο περίπου. Θα είναι καλό είπα 

στη γραμματεία, όποιος από τους συναδέλφους έχει σχέση με σχολεία κοντά να δηλώσει μόνος 

του τις περιοχές που θέλει για να μην υπάρχει πρόβλημα. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  61ο : Εκλογή δια μυστικής ψηφοφορίας, επτά (7) εκπροσώπων του Δημοτικού 

Συμβουλίου, για την Γενική συνέλευση της Τ.Ε.Δ.Κ. Ν. Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:  Συνάδελφοι προσέξτε, είναι το πιο σοβαρό εκλογή δια μυστικής 

ψηφοφορίας. Θέλω πραγματικά μυστική να γίνει η ψηφοφορία. Θα σας παρακαλέσω να 

τηρήσουμε τους όρους να ψηφίσουμε πίσω από το παραβάν επτά εκπροσώπων του Δημοτικού 

Συμβουλίου για την γενική συνέλευση του Δ. Σερρών. 

Υπάρχουν δύο ψηφοδέλτια ίδια. Ένα ψηφίζει η συμπολίτευση, ένα η αντιπολίτευση. 

Πρώτα ψηφίζει η συμπολίτευση με τα 18 μέλη που έχει 18 συμβούλους και εν συνεχεία 

ψηφίζει η αντιπολίτευση. Μήπως θέλετε να κάνουμε ένα διάλειμμα δέκα λεπτών προ των 

εκλογών; 

Οι 22 Δήμαρχοι, αν δεν κάνω λάθος, του Νομού και οι 5 πρόεδροι, είναι 27. 

κ. Σίμογλου, εσείς θα προτείνεται; 

 

κ. Σίμογλου:  Όχι. 

 

Αρχίζει η ψηφοφορία. 

 

Θα παραχωρήσω, προεδρεύει ο αντιπρόεδρος κ. Μαντζαρίδης. 

κ. Νυκτοπάτης, κ. Θεοφανίδης, κ. Γρηγοριάδης, κ. Ζλάτκος, κ. Λογοθετίδης, κ. 

Αραμπατζή, κ. Δημητρακούδη, κ. Πασχάλη, κ. Βασιλειάδης, κ. Τζώνης, κ. Αναστασιάδης, κ. 

Ιλανίδου, κ. Φανουράκη, κ. Μπιτζίδου, κ. Αγγελίδης.  

 

Ανοίγεται η κάλπη. 
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Ψηφοδέλτια: 

 

1) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

2) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

3) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

4) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

5) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

6) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

7) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

8) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

9) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

10) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

11) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

12) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

13) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

14) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

15) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

16) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

17) Αναστασιάδης, Λογοθετίδης, Νυκτοπάτης, Φανουράκη 

 

Τα αποτελέσματα δεκαεπτά και οι τέσσερις προτεινόμενοι. Ας προχωρήσει, λοιπόν, οι 

υπόλοιποι, να μοιραστούν τα ψηφοδέλτια. 

κ. Αγγελίδης:  Να γίνουν προτάσεις από κάθε συνδυασμό η δική μας η πρόταση είναι 

η εξής: προτείνουμε από κάθε συνδυασμό της αντιπολίτευσης να προταθεί ένας δημοτικός 

σύμβουλος δηλαδή συνολικά τρεις δημοτικοί σύμβουλοι και οι τρεις αυτοί δημοτικοί 

σύμβουλοι να ψηφιστούν από όλους τους συμβούλους των τριών συνδυασμών της 

αντιπολίτευσης. Αυτό άλλωστε είναι κάτι που το είχαμε συζητήσει πριν από λίγες μέρες με τον 

κ. Σίμογλου, ο οποίος συμφώνησε και μου είπε μάλιστα, ότι συμφώνησε και ο κ. Μητλιάγκας. 

Θα ήθελα να προσθέσω ότι εμείς δεν θα ψηφίσουμε τον συνδυασμό ο οποίος θα προτείνει 

περισσότερο από ένα δημοτικό σύμβουλο-δημοτικό σύμβουλο υποψήφιο για την συνέλευση 

τις ΤΕΔΚ. Θα ψηφίσουμε όμως τον συνδυασμό που θα προτείνει μόνο έναν δημοτικό 

σύμβουλο. Αυτή είναι η θέση μας. Είναι ξεκάθαρη και θεωρώ ότι είναι η πιο σωστή πρόταση 

και δίκαιη. Προτείνουμε την κ. Μπιτζίδου. 

κ. Σίμογλου:  κ. Πρόεδρε, κ. συνάδελφοι, πρόθεση μας και απόφασή μας είναι 

πράγματι για να υπάρχει μια αναλογικότητα από τις τρεις παρατάξεις που εκφράζουν την 

αντιπολίτευση στο Δημοτικό Συμβούλιο, ας το αφήσουμε όμως για να δούμε καλύτερα 

υπάρχει πράγματι από ένας εκπρόσωπος, να υπάρχει και ένας υποψήφιος και από εκεί και πέρα 

γινόταν η επιλογή κατά βούληση. Δεν παραγνωρίζουμε και δεν πρέπει κανείς να παραγνωρίσει 

το γεγονός ότι όσον αφορά την αντιπολίτευση έχουμε τα πέντε ενδέκατα όλων των 

συμβούλων, πρώτον. Δεύτερον, πιστεύουμε ότι ηθικό και δεοντολογικό είναι δε η μείζονα 

συμπολίτευση να εκπροσωπεί την αντιπολίτευση στην δημαρχιακή επιτροπή, αυτό δεν έγινε. 

Πιστεύουμε, λοιπόν, ότι οφείλουμε σαν μείζονα αντιπολίτευση να εκπροσωπηθούμε 

ενισχυμένοι στην επιλογή αντιπροσώπων της ΤΕΔΚ. Αυτός είναι ο λόγος που, παρά την 

αρχική μας πρόθεση να υπάρχει μια εκπροσώπηση από κάθε ανάδειξη, αυτήν τη στιγμή 

προτείνουμε δύο. 

κ. Αγγελίδης:  Πρέπει να απαντήσω σε αυτό που είπε ο κ. Σίμογλου για την 

δημαρχιακή επιτροπή, για το δεοντολογικό, ότι έπρεπε να είναι στην δημαρχιακή επιτροπή να 

είναι ένας, να είναι ο δημοτικός σύμβουλος της  πλειοψηφούσας  παράταξης  της  αντιπολίτευ- 
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σης. Έχω να πω το εξής: πριν ξεκινήσει το δημοτικό συμβούλιο την προηγούμενη Κυριακή, ο 

κ. Σίμογλου με ρώτησε τι θα γίνει για την δημαρχιακή επιτροπή εδώ έξω από την αίθουσα του 

δημοτικού συμβουλίου και του είπα το εξής: δεν έχουμε κανένα πρόβλημα να ψηφίσουμε 

αυτόν που θα προτείνετε εσείς στην δημαρχιακή επιτροπή, όμως θα θέλω μια δίκαιη 

αντιμετώπιση από όλους τους συνδυασμούς της αντιπολίτευσης για το ποιες θέσεις θα 

καταλάβουμε στα διοικητικά συμβούλια της Δημ. επιχειρήσεως και τον Νομικών προσώπων 

δημοσίου δικαίου. Είστε πέντε. Εσείς και από τρεις οι άλλοι δύο συνδυασμοί της 

αντιπολίτευσης. Τρεις θέσεις να καταλάβουμε εμείς συνολικά στα διοικητικά συμβούλια των 

Δημ. Επιχειρήσεων και των Νομικών Προσώπων Δημοσίου Δικαίου και εννοείται και στην 

δημαρχιακή επιτροπή, και με την νομαρχιακή επιτροπή και πέντε θέσεις εσείς, και έτσι 

καλύπτουμε και την δημαρχιακή επιτροπή και τα διοικητικά συμβούλια των Δημ. 

Επιχειρήσεων και των Νομικών Προσώπων Δημοσίου Δικαίου. Λοιπόν, το θέμα είναι από εκεί 

και πέρα σε ποια διοικητικά συμβούλια και σε ποια επιτροπή θα μπει ο καθένας από τους 

συμβούλους της αντιπολίτευσης και έκανα την εξής πρόταση: επειδή είναι τρία έως τέσσερα 

τα πόστα που παρουσιάζουν ενδιαφέρον, δημαρχιακή επιτροπή, ΔΕΥΑΣ, ΔΕΠΚΑ, είπα στον 

κ. Σίμογλου αν θέλετε να μπείτε στην Δημαρχιακή επιτροπή ευχαρίστως να σας ψηφίσουμε 

όμως θέλουμε εμείς την ΔΕΥΑΣ, και μου λέει ¨όχι αυτό δεν γίνεται¨, εφόσον δεν γίνεται θα 

προτείνουμε είπα, και εμείς δικό μας υποψήφιο στην Δημαρχιακή Επιτροπή. Έτσι έχει όλο το 

θέμα, αυτή είναι η αλήθεια. Έτσι, για να μάθει ο σερραϊκός λαός την αλήθεια. 

κ. Περδίκης:  … 

κ. Αγγελίδης:  … 

κ. Πρόεδρος: κ. Αγγελίδη, σας παρακαλώ. Σεβαστείτε την δική μου θέση. 

κ. Αγγελίδης:  Ακριβώς όμως πρέπει να σεβαστούμε όμως και τον σερραϊκό λαό. 

Πρέπει ο σερραϊκός λαός να μάθει την αλήθεια. Βλέπετε κάνουμε υπομονή, εμείς δεν βγήκαμε 

ούτε σε παράθυρα, ούτε σε εκπομπές για να λέμε διάφορα. 

Ο σερραϊκός λαός όμως (κ. Μαντζαρίδης δεν αρχίζει καμία αντιπαράθεση), μα σας 

παρακαλώ, πρέπει να σεβαστείτε τον σερραϊκό λαό, πρέπει να μάθει την αλήθεια. Λοιπόν, είχα 

κάνει την εξής πρόταση: υπάρχει δημαρχιακή επιτροπή, δημοτικές επιχειρήσεις και τα Νομικά 

Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου, σύνολο όλα μαζί αυτά είναι δώδεκα με δεκατρία, και είχα πει 

στον κ. Σίμογλου αν θέλετε να μπείτε στην Δημαρχιακή Επιτροπή θα σας ψηφίσουμε, αλλά 

θέλουμε και εμείς την ΔΕΥΑΣ. Λοιπόν, πέντε θέσεις μπορείτε να καταλάβετε συνολικά με την 

δημαρχιακή επιτροπή. Τα έβαλα όλα μαζί αυτά και από τρεις εμείς και από κει και πέρα εάν 

θελήσετε κάποια θέση δεν θα τη θέλαμε εμείς, όπως άλλωστε απεδείχθει και σήμερα. Έτσι έχει 

το θέμα, αυτήν τη συζήτηση κάναμε. 

κ. Μαντζαρίδης:  κ. Αγγελίδη, το έχετε εξηγήσει αυτό το θέμα, και είναι μια 

συζήτηση μεταξύ σας. 

κ. Αγγελίδης:  Είναι μια εξήγηση στον κ. Περδίκη. Ίσως λόγω απειρίας δεν μπορείτε 

να διευθύνετε την συζήτηση. 

κ. Μαντζαρίδης:  Είναι θέμα λογικής, δεν είναι θέμα απειρίας. Σας παρακαλώ. 

κ. Αγγελίδης:  Μα είναι δυνατό να μην απαντήσει σε μένα; Κ. Αντιπρόεδρε σε εμένα 

ετέθη η διευκρινιστική ερώτηση. Ποιος θα απαντήσει; Εσείς θα απαντήσετε; Εγώ θα 

απαντήσω. 

κ. Πρόεδρος:  Τελικά, λυπάμαι για την συναλλαγή που γίνεται με την αντιπολίτευση 

και ειλικρινά, λυπάμαι που μας ακούει ο σερραϊκός λαός. Το θέμα είναι ξεκάθαρο. Έχουμε 

ξεκάθαρο θέμα και συζητούμε κ. Πρόεδρε (Περδίκης). Οι διαπραγματεύσεις και οι 

διαβουλεύσεις οι δικές μας δεν μας ενδιαφέρουν. Προχωρούμε για την ψηφοφορία. 

κ. Σίμογλου:  κ. Πρόεδρε, πρώτον, τα πράγματα έχουνε διαστρεβλωθεί και θέλω να 

είμαι  σαφής και θέλω  την δική σας  την προσοχή. Δεν μπορείτε να δίνετε μομφή συναλλαγών 
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σε όλους τους συμβούλους της αντιπολίτευσης. Σε αυτό διαμαρτύρομαι. Από όλα τα μέλη έχω 

να πω το εξής, ότι ο κ. Αγγελίδης κάνει την τοποθέτησή του και καλά κάνει αλλά ένα πράγμα 

έχει αγνοήσει και το ξέχασε. Ότι η αντιπολίτευση είναι αντιπολίτευση και έχει μέλος ενός Δ. 

Σ. Δεν είναι δυνατό να κάνουμε αυτού του είδους τη συναλλαγή και να λέμε εσύ παίρνεις αυτό 

και εγώ παίρνω το άλλο και οι άλλοι παρακάτω, συμπολίτευση δεν υπάρχει, είναι Δήμαρχος 

αυτής της πόλης ελέγχει το δημοτικό συμβούλιο. Παρακαλώ, λοιπόν, όταν το πράγμα αυτό 

ετέθηκε και λέει εγώ θα πάρω αυτό και αυτό δεν γίνονται λέω. Αυτή τη στιγμή δικαιούμαστε 

να πάρουμε την Δημαρχιακή Επιτροπή. Εάν δεν γίνεται δεν σε ψηφίζουμε, με γεια του με χαρά 

του. Έτσι έχουν τα πράγματα για να μην λέει κανείς συναλλαγή. 

κ. Αγγελίδης:  Αυτή τη στιγμή το είπε ο ίδιος επίσημα στο Δ. Σ. Σεβαστείτε αυτήν τη 

συνολική πρόταση, είναι η πιο σωστή. Όσον αφορά για τη συναλλαγή που είπε τώρα ο κ. 

Νυκτοπάτης, ήταν συναλλαγή του ότι οι τρεις αρχηγού της αντιπολίτευσης συμφωνήσαμε με 

τον κ. Δήμαρχο για να στελεχώσουμε τα διαφορετικά επίπεδα, κ. Νυκτοπάτη. 

κ. Πρόεδρος:  Είμαστε εκτός θέματος. Συνεχίζεται η ψηφοφορία. 

κ. Μητλιάγκας:  Εξ ονόματος του λαού πολλές φορές γίνονται άλλα άτοπα πράγματα, 

άλλα δεν θέλω να τα σχολιάσω. Αυτή τη στιγμή πιστεύω, ότι αυτό που έγινε με την εκλογή της 

Δημαρχιακής Επιτροπής ήταν τουλάχιστον πολιτική ανορθοδοξία για να μην το χαρακτηρίσω 

καλύτερα. 

κ. Μαντζαρίδης:   κ. Μητλιάγκα, θα γυρίσουμε σε προηγούμενες συζητήσεις πάλι. 

κ. Μητλιάγκας:  Σας παρακαλώ κ. Πρόεδρε, σας παρακαλώ. Έχω δικαίωμα να 

μιλήσω, λοιπόν, και δεν έφαγα χρόνο. Εμείς προτείνουμε τον κ. Σαουλίδη Στέλιο. 

κ. Μαντζαρίδης: Ολοκληρώθηκαν οι προτάσεις. Παρακαλώ να προχωρήσουμε στην 

διαδικασία της ψηφοφορίας. 

κ. Σαουλίδης, κ. Μητλιάγκας, κ. Μπόνας, κ. Μηλίδης, κ. Σίμογλου, κ. Γκότσης, κ. 

Βλάχος, κ. Αγγελίδης, κ. Μπιτζίδου, κ. Παπαβασιλείου, κ. Περδίκης. 

 

Ολοκληρώθηκε η διαδικασία. 

Βρέθηκαν φάκελοι. 

 

1) Γκότσης, Σίμογλου. 

2) Σαουλίδης 

3) Σαουλίδης 

4) Γκότσης, Σίμογλου 

5) Μπιτζίδου, Σαουλίδης 

6) Γκότσης, Σαουλίδης, Σίμογλου 

7) Μπιτζίδου, Σαουλίδης 

8) Γκότσης, Σίμογλου 

9) Γκότσης, Σίμογλου 

10) Σαουλίδης 

11) Μπιτζίδου, Σαουλίδης 

 

Αποτελέσματα. 

Γκότσης 5 σταυροί 

Σίμογλου 5 σταυροί 

Μπιτζίδου 3  σταυροί 

Σαουλίδης 7  σταυροί 

Η διαδικασία τελείωσε. 
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- Εγκρίνεται. 

 

 Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις: 

 

3 / 2003 Ορισμός Δημοτ. Συμβούλου ως μέλους της Συντονιστικής Επιτροπής ΟΣΦ στο  

 πλαίσιο του μέτρου ¨Τοπικές Πρωτοβουλίες Απασχόλησης¨. (Ζλάτκος 

Ανδρέας) 

 

Πρ. 2/1/2003 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης περί εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για 

το έτος 2003 σε εφημερίδες και περιοδικά.  

 

4 / 2003 Έγκριση καταβολής οφειλής επιστροφής αχρεωστήτως εισπραχθέντος ποσού  

  στην κυρία Βαβατζάνη Κρυστ.  

 

5 / 2003 Έγκριση απασχόλησης οκτώ (8) εργατών κήπων επί δίμηνο.  

       

 

6 / 2003 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος Οβελιστηρίου στον  

     κ. Κόλλα Γεώργιο.  

 

7 / 2003 Έγκριση χορήγησης άδειας διενέργειας ψυχαγωγικών τεχνικών παιγνίων στον  

     κ. Μήτρακα Αθανάσιο.  

 

8 / 2003 Ορισμός προσώπων για το Δ/κό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ Δήμου Σερρών.  

    (Δήμαρχος, Λογοθετίδης Αντιπρ., Τσιγαρίδα, Γκότσης, Τιτής, Τσίτρος, 

Κυριακίδης) 

 

9  / 2003 Ομοίως της ΔΕΠΚΑ (Δήμαρχος Πρ., Τζιώνης Αντιπ., Ιλανίδου, Αναστασιάδης,  

      Μπιτζίδου, Αναγνωστίδου, Πάσχος, Τσαλαπάτης). 

 

10 / 2003 Ομοίως του ΔΗΠΕΘΕ (Δήμαρχος Πρ., Δημητρακούδη Αντιπ., Πασχάλη,  

         Σαουλίδης, Κατιρτζόγλου, Χ΄΄ Ηλίας, Μεσάικου, Βλάχμπεης, Κοτζάογλου). 

 

11 / 2003 Ομοίως της ΚΑΔΕ (Φανουράκη Πρ., Πασχάλη Αντιπ., Θεοφανίδης, Τσιγαρίδα,  

           Μηλίδης, Αναστασιάδης, Καρυπίδης, Πάντσιου). 

 

12 / 2003 Ομοίως της ΔΕΠΣ (Ιλανίδου Πρ., Αναστασιάδης Αντιπ., Γκότσης,  

      Πατσαογλου, Μουρατίδου, Παλαζη). 
 

13 / 2003 Ομοίως της ΔΕΕΚ (Βασιλειάδης Πρ., Μπαμπαΐτης Αντιπ., Μηλίδης,  

      Κυριακίδης, Αλβανούδη, Τσαγγάλη).  

 

14 / 2003  Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία: ¨ΚΑΠΗ¨ Δ. Σερρών 

   ( Ιλανίδου Πρ., Μαντζαρίδης Αντιπ., Καρακώστας). 

 

15 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. ¨ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ¨ 

                (Δημητρακούδη Πρ., Αναστασιάδης Αντιπ., Πασχάλη, Μπιτζίδου, Περδίκης).  
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16 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. ¨ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ - ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ 

   ΣΕΡΡΩΝ¨ (Αραμπατζή Πρ., Λέφας Αντιπ., Παπαβασιλείου, Πουλικίδης,  

   Φουντουκίδης, Νέπκα, Ιλανίδης).  

 

17 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. ¨ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑΔΙΟ – ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ¨  

     (Αραμπατζή Πρ., Ζλάτκος Αντιπ., Μπόνας, Μελίδης, Κωνσταντίνου Νικολέτα, 

 Πουλικίδης, Φουντουκίδης).  

 

18 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. ¨ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΦΥΣΙΚΟΥ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 
   - ΜΟΥΣΕΙΟ ΦΥΣΙΚΗΣ ΙΣΤΟΡΙΑΣ¨. 

 

19 / 2003 Ορισμός δημ. συμβούλου ως μέλους της επιτροπής ελέγχου στοιχείων προς  
  απόδοση τελών διαμονής παρεπιδημούντων και επί των ακαθαρίστων εσόδων 

Κέντρων διασκέδασης. (Γρηγοριάδης). 

 

20 / 2003 Ομοίως της επιτροπής του άρθρ. 16 του Π.Δ. 171/1987, έτους 2003 (επιτροπή  

   παραλαβής έργων πρ/σμού μεγαλύτερου των 5.869,41 €). (Ζλάτκος – 

Λογοθετίδης)  

 

21 / 2003 Ομοίως της επιτροπής παραλαβής μικρών έργων ή εργασιών συντήρησης των  

                οποίων η δαπάνη καθενός από αυτά δεν υπερβαίνει τα 5.869,41 €. (Ζλάτκος – 

Λογοθετίδης). 

 

22 / 2003 Ομοίως της επιτροπής παραλαβής προμηθειών (άρθρ. 67 Π.Δ. 28/1980)  

    (Αναστασιάδης)  

 

23 / 2003 Ομοίως της επιτροπής της παρ. 3 του άρθρου 245 του Π.Δ. 410/95. 

(Λογοθετίδης – Φανουράκη)   

 

24 / 2003  Ομοίως της επιτροπής διενέργειας δημοπρασιών (άρθρ. 1 Π.Δ. 270/1981) 

(Δήμαρχος – Αναστασιάδης – Σαουλίδης)   

 

25 / 2003 Ορισμός οργάνου για την εκτέλεση των Δ/κών πράξεων και το κλείσιμο των 

άνευ αδείας λειτουργούντων καταστημάτων και επιχειρήσεων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

26 / 2003  Ορισμός δημ. συμβούλου ως μέλους της επιτροπής της παρ. 2 του άρθρ. 3 του 

Ν. 2734/99 ¨εκδιδόμενα με αμοιβή πρόσωπα και άλλες διατάξεις¨ (Γρηγοριάδης 

– Δημητρακούδη)  

    

27 / 2003  Ορισμός δημ. συμβούλου για την επιτροπή εκκαθάρισης παλαιού αρχείου 

(μέχρι 31/12/85) (Μαντζαρίδης)  

                        
28 / 2003 Ομοίως στο Α’θμιο και Β’θμιο συμβούλιο επιθεώρησης θεάτρων – 

κινηματογράφων. (Δημητρακούδη) 

  

29 / 2003  Ομοίως στην επιτροπή Κ.Υ.Α. 45942/6-8-92 (Λογοθετίδης Πρ., Τσιγαρίδα).  
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30 / 2003 Συγκρότηση επιτροπής του Π.Δ. 267/1998  (Ζλάτκος)   

      

31 / 2003 Συγκρότηση επιτροπής παραλαβής προμηθειών εκτελουμένων κατ’ άρθρο 28  

       του ΕΚΠ ΟΤΑ (Αποφ. 11389/93 – ΦΕΚ 185/1993 τ. Β) έτους 2003. 

 

32 / 2003 Συγκρότηση επιτροπής άρθρ. 32 Ν. 1080/80 ( δια συμβ. επιλ.διαφ.) (Λέφας,  

                       Μαντζαρίδης, Μερτζεμέκης). 

 

33 / 2003 Συγκρότηση επιτροπής άρθρ. 46 ΕΚΠΟΤΑ, έτους 2003, για τη διενέργεια 

διαγωνισμού προμηθειών την αξιολόγηση αποτελεσμάτων διαγωνισμών και την 

απ’ ευθείας ανάθεση προμηθειών. (Αναστασιάδης, Γρηγοριάδης, Γκότσης) 

 

Πρ. 2/2/2003 Αποσύρεται το θέμα συγκρότησης Επιτροπής Εισήγησης για ανάθεση έργων 

(άρθρ. 6 παρ. 2α και 2β Π.Δ. 171/1987), προκειμένου να ορισθεί από τη Δ.Ε. 

 

34 / 2003  Συγκρότηση επιτροπών προβλεπομένων από τον Κανονισμό Λειτουργίας του 

Δημοτικού Συμβουλίου . (Οικονομικών: Γρηγοριάδης, Ιλανίδου, Γκότσης, 

Τεχνικού Πρ/τος: Φανουράκης, Ζλάτκος, Περδίκης, Ανταπτυξ. Πρ/τος: 

Λογοθετίδης, Ζλάτκος, Περδίκης, Κοιν. Μέριμνας: Ιλανίδου, Αναστασιάδης, 

Μηλίδης) 

 

35 / 2003 Ορισμός μελών Επιτροπής ¨Μουσικής Υποτροφίας «ΧΡΗΣΤΟΥ 

ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ»¨. (Βασιλειάδης, Τσαλαπάτης, Μπούμπας, Καρακώστας, 

Αγγειοπλάστης, Αερόπουλος)  

  

36 / 2003  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην κοινή επιτροπή του άρθρου 9 της πρ/κής 

σύμβασης (συμβαλλόμενοι Δήμος Σερρών, ΤΕΔΚ Ν. Σερρών και ΔΕΠΚΑ) 

(Μαντζαρίδης)  

 

37 / 2003 Ομοίως και ΔΕ ΔΕΠΣ. (Μαντζαρίδης)  

 

38 / 2003  Ομοίως και Δ.Ε. ΔΕΕΚ (Μαντζαρίδης)  

 

39 / 2003  Ομοίως και ΑΝΕΣΕΡ Α.Ε. (Μαντζαρίδης)  

 

40 / 2003  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για το Δ/κό Συμβούλιο της εταιρείας 

¨ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΑΜΦΙΠΟΛΗΣ¨ 

 

41 / 2003 Αντικατάσταση μέλους επιτροπής καταρτίσεως πινάκων προτεραιότητος προς  

                 πρόσληψη … (Γρηγοριάδης) 

 

42 / 2003 Έγκριση επιχ/σης της ΔΕΠΚΑ ποσού 2.934,70 € προς υλοποίηση προγ.  

         σύμβασης Πολιτιστικής Ανάπτυξης.  

 

43 / 2003 Ομοίως ποσού 293.470 € στη ΔΕΠΣ. 

     

44 / 2003 Ομοίως ποσού 44.020 € στη ΔΕΕΚ. 
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45 / 2003 Ομοίως ποσού 696.992 € στη ΔΕΠΚΑ. 

 

 

46 / 2003  Ομοίως ποσού 176.000 € στο ΔΗΠΕΘΕ.  

 

  

47 / 2003 Ομοίως ποσού 29.350 € στο ¨Εικαστικό Εργαστήρι¨.  

     

48 / 2003  Έγκριση τακτικής οικον. Επιχ/σης στο Ν.Π. ¨ΚΑΠΗ¨ Δήμου Σερρών.  

             

49 / 2003 Ομοίως Ν.Π. ¨ΚΠΦΠ – ΜΦΙ¨ 

  

 

50 / 2003 Ομοίως Ν.Π. ¨Κέντρο Προσχολικής Αγωγής¨, έτους 2003. 

 

 

51 / 2003  Ψήφιση πίστωσης για το Πρόγραμμα ¨ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ¨.  

 

   

52 / 2003  Έγκριση καταβολής ποσού 8.804,11 € στο ¨Κέντρο Πρόληψης της Χρήσης 

                 Εξαρτησιογόνων – ΟΑΣΙΣ¨ 

 

53 / 2003 Έγκριση κατανομής ποσού 26.413,20 € στις σχολικές επιτροπές προς κάλυψη  

                        των εξόδων κίνησης των Σχολικών Τροχονόμων.  

 

54 / 2003 Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 333.090,96 € για τα σχολεία (λειτουργικές 

δαπάνες 4ου τριμ.) 

 

55 / 2003  Ψήφιση πίστωσης για διαφημίσεις – δημοσιεύσεις.  

 

 

56 / 2003 Έγκριση σύναψης σύμβασης για την ανάθεση εργασιών στην ΚΑΔΕ. 

          

57 / 2003 Συγχώνευση των  Ν. Π.  ¨Δημοτ.  Στάδιο – Γυμναστήριο  Σερρών¨  και  ¨Δημοτ.  

            Αθλητικό Κέντρο – Κολυμβητήριο Σερρών¨ σ’ ένα με την επωνυμία: 

¨ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ¨.  

 

58 / 2003 Διορισμός δύο (2) ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της Δ.Ε. με     

         την επωνυμία ΔΕΠΣ.  

 

59 / 2003 Ομοίως για ΚΑΔΕ.   

     

60 / 2003 Ομοίως για ΔΕΕΚ.  

             

61 / 2003 Ομοίως για ΔΕΠΚΑ.    

             

62 / 2003 Ομοίως για ΔΗΠΕΘΕ. 

          

63 / 2003 Έγκριση απασχόλησης τριών (3) εργατών Νεκροταφείων επί δίμηνο. 
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64 / 2003 Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή ενοικίων της άπορης δημότισσας κυρίας  

     Πενολίδου Παρ.  

 

65 / 2003 Συγκρότηση Δ.Σ. του Ν.Π. ¨Δημοτικό Σχολείο και Νηπ/γείο Οινούσας Σερρών¨ 

                        

66 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. 1η Σ.Ε. 1ου Γυμνασίου.  

       

67 / 2003 Ομοίως 2η Σ.Ε. 2ου Γυμνασίου – 2ου Λυκείου.  

       

68 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. 4η Σ.Ε. 3ου Γυμνασίου.  

          

69 / 2003 Ομοίως 5ης Σ.Ε. 10ου και 24ου Δ.Σ.  

         

70 / 2003 Ομοίως 6ης Σ.Ε. 17ου Δ.Σ.  

                      

71 / 2003 Ομοίως 7ης Σ/Δ/ 20ου Δ.Σ.  

      

72 / 2003 Ομοίως 8ης Σ.Ε. 5ου Λυκείου. 

 

 

73 / 2003  Ομοίως 9ης Σ.Ε. 1ου – 3ου – 4ου ΤΕΕ και ΣΕΚ.  

 

 

74 / 2003 Ομοίως 10ης Σ.Ε. Ειδ. Νηπ/γείου – Ειδ. Δ.Σ.  

 

  

75 / 203  Ομοίως 11ης Σ.Ε. Δ.Σ. Ξηροτόπου. 

 

  

76 / 2003   Ομοίως 12ης Σ.Ε. 7ου Δ.Σ. και 20ου Νηπ/γείου.  

                        

 

77 / 2003 Ομοίως 13ης Σ.Ε. 2ου και 22ου Δ.Σ.  

  

78 / 2003  Ομοίως 14ης Σ.Ε. 3ου Δ.Σ.  

 

79 / 2003 Ομοίως 15ης Σ.Ε 4ου Δ.Σ.  

      

80 / 2003 Ομοίως 16ης Σ.Ε. 5ου Δ.Σ.  

         

81 / 2003 Ομοίως 17ης Σ.Ε. 6ου και 16ου Δ.Σ.  

                      

 

82 / 2003 Ομοίως 18ης Σ.Ε. 8ου Δ.Σ.  

 

83 / 2003 Ομοίως 19ης Σ.Ε. 9ου Δ.Σ.  

 

 

 

36 

   

   

   

   

  

  

  

     

 

  



84 / 2003  Ομοίως 20ης Σ.Ε. 11ου Δ.Σ. – 9ου Νηπ/γείου.  

 

85 / 2003 Ομοίως 21ης Σ.Ε. 12ου Δ.Σ. – 5ου Νηπ/γείου.  

  

  

86 / 2003  Ομοίως 22ης Σ.Ε. 13ου Δ.Σ. – 17ου Νηπ/γείου.  

 

 

87 / 2003 Ομοίως 23ης Σ.Ε. Δ.Σ. και Νηπ/γείου Αγ. Ιωάννη.  

 

 

88 / 2003 Ομοίως 24ης Σ.Ε. 15ου – 21ου Δ.Σ. και 13ου – 27ου Νηπ/γείων.  

 

 

89 / 2003  Ομοίως 26ης Σ.Ε. 18ου Δ.Σ.  

 

90 / 2003  Ομοίως 27ης Σ.Ε. 1ου Νηπ/γείου.   

  

91 / 2003 Ομοίως 28ης Σ.Ε. 2ου Νηπ/γείου.  

      

 

92 / 2003 Ομοίως 29ης Σ.Ε. 3ου Νηπ/γείου.  

          

93 / 2003 Ομοίως 30ης Σ.Ε. 4ου Νηπ/γείου.  

       

94 / 2003 Ομοίως 31ης Σ.Ε. 6ου Νηπ/γείου.  

    

  

95 / 2003 Ομοίως 32ης Σ.Ε. 7ου και 10ου Νηπ/γείων.  

 

 

96 / 2003  Ομοίως 33ης Σ.Ε. 8ου και 30ου Νηπ/γείων.  

 

 

97 / 2003 Ομοίως 34ης Σ.Ε. 11ου και 24ου Νηπ/γείων.  

     

98 / 2003  Ομοίως 35ης Σ.Ε. 12ου και 21ου Νηπ/γείων.  

                   

99 /2003 Ομοίως 36ης Σ.Ε. 14ου Νηπ/γείου.  

  

 

100 / 2003 Ομοίως 37ης Σ.Ε. 25ου Νηπ/γείου. 

 

 

101 / 2003  Ομοίως 38ης Σ.Ε. 16ου Νηπ/γείου.    

 

           

102/03  Ομοίως 39ης Σ.Ε. 18ου Νηπ/γείου.   

                 

37 

  

   

  

  

  

  

   

   

   

   

   

   

   



103 / 2003 Ομοίως 40ης Σ.Ε. 19ου Νηπ/γείου.   

   

 

104 / 2003 Ομοίως 41ης Σ.Ε. 22ου Νηπ/γείου.  

 

 

103 / 2003  Ομοίως 42ης Σ.Ε. 23ου και 26ου Νηπ/γείων. 

   

 

106 / 2003 Ομοίως 43ης Σ.Ε. 29ου Νηπ/γείου.   

 

 

107 / 2003  Ομοίως 45ης Σ.Ε. 19ου Δ.Σ.    

 

           

108 / 2003  Ομοίως 46ης Σ.Ε. 28ου και 32ου Νηπ/γείου.   

                 

109 / 2003 Ομοίως 47ης Σ.Ε. 6ου Γυμνασίου.    

   

 

110 / 2003 Ομοίως 48ης Σ.Ε. 4ου Γυμνασίου – 4ου Λυκείου.   

 

 

111 / 2003  Ομοίως 49ης Σ.Ε. 23ου Δ.Σ.   

 

 

112 / 2003 Ομοίως 50ης Σ.Ε. 3ου Λυκείου.   

 

 

113 / 2003  Ομοίως 51ης Σ.Ε. 5ου Γυμνασίου.   

 

           

114 / 2003  Ομοίως 52ης Σ.Ε. 2ου ΤΕΛ – 7ου Ενιαίου Λυκείου και 2ου ΤΕΕ. 

           

115 / 2003 Ομοίως 53ης Σ.Ε. Μουσικού Γυμνασίου – Μουσικού Λυκείου.  

   

 

116 / 2003 Ομοίως 54ης Σ.Ε. 15ου Νηπ/γείου.   

 

 

117 / 2003  Ομοίως 55ης Σ.Ε. 21ου Νηπ/γείου.    

 

 

118 / 2003 Ομοίως 56ης Σ.Ε. 33ου Νηπ/γείου.   

 

 

119 / 2003  Ομοίως 57ης Σ.Ε. 1ου Λυκείου.  
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120 / 2003  Ομοίως 58ης Σ.Ε. Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και  

     Επιμόρφωσης (ΕΕΕΕΕΚ) Σερρών.  

 

121 / 2003 Εκλογή δια μυστικής ψηφοφορίας επτά (7) εκπροσώπων του Δ.Σ. για τη Γενική 

  Συνέλευση της Τ.Ε.Δ.Κ. Ν. Σερρών.  

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

   ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη 

 

Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 
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Παπαβασιλείου Βασίλειος 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 

Φανουράκη Ελένη 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

  


